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NJFFs verdigrunnlag - det ideologiske fundamentet 
 

 
1 Jaktcamp i Høstferien, i samarbeid med Eide JFF. 

 
NJFFs landsmøte 2006 vedtok et verdigrunnlag for 
organisasjonen. Dette er det ideologiske 
utgangspunktet for all virksomhet i organisasjonen og 
for utøvelsen av jakt og fiske. Nedenfor gjengis 
verdigrunnlaget: 
 
Jakt og fiske skal foregå: 

• slik at jegerne og fiskerne har glede av sin 
utøvelse 

• ved at det høstes av naturens overskudd uten 
at den forringes 

• slik at byttet ikke lider unødvendig 

• slik at byttet ivaretas når det er en nytteressurs 

• uten at det settes unødige spor i naturen 

• med god sikkerhet og uten fare for skade på 
mennesker og eiendom, eller annet dyreliv 

• innenfor de fastlagte lover og regler 

• slik at det ikke virker unødig støtende på andre 
mennesker 

• slik at andre jegere, fiskere og øvrige brukere 
av naturen ikke fortrenges eller forstyrres 
unødvendig 

• av utøvere med gode ferdigheter og kunnskap 

• slik at de norske jakt- og fisketradisjonene 
ivaretas og videreføres 

 
I forhold til samfunnet skal vi: 

• være den ledende kunnskapsformidleren om 
jakt og fiske i landet 

• drive positiv informasjon om jakt og fiske 

• ivareta de norske jakt- og fiskeinteressene 
gjennom stor synlighet og bred 
samfunnskontakt 

• drive politisk påvirkning i saker av betydning 
for jakt og fiske 

• ha god kontakt og godt samarbeid med den 
offentlige forvaltningen, rettighetshaverne og 
andre som har betydning for jakt og fiske 

 
 
 
Norges Jeger- og Fiskerforbund: 

• er en medlemsbasert interesseorganisasjon for 
norske jegere og fiskere 

• er demokratisk på alle nivåer 
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• skal drive et aktivt rekrutteringsarbeid og være 
åpen og lett tilgjengelig for alle som ønsker å 
være med 

• skal drive seriøst med basis i kunnskap 

• skal drive et aktivt arbeid for at naturen skal 
kunne produsere høstingsverdige vilt og 
fiskebestander 

• skal ha gode fordeler for sine medlemmer 

• skal skape gode og attraktive miljøer for 
jegerne og fiskerne 

• skal sørge for god rekruttering til interne verv 

• skal drive god opplæring for å få dyktige 
utøvere og tillitsvalgte 

• skal drive god planlegging av virksomheten 
 
 
 
 

Båltenning innvandrer ungdommer 



Program 
 
Kl 10:00 Velkommen v/Nestleder, Turid Sættem Eggen 
 
Kl.10:05 Årsmøtet starter 
 
Kl.12:00 Lunsj 
 
Kl 13:00 Årsmøteforedrag v/ Line Johansen, Forbundsstyret 
  
Kl 14:00 Årsmøtet forsetter 
 
Kl 17:00 Årsmøtet avslutter – vel hjem! 
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Innkalling til årsmøte  
 
        Dato: 16.1.24 
 
 
INNKALLING TIL ÅRSMØTE I NJFF MØRE OG ROMSDAL 
 
Til lokallagene i NJFF Møre og Romsdal     
 
Kopi:  regioninstruktører, tillitsvalgte og andre med verv i regionlaget  
 
Årsmøtet er NJFF Møre og Romsdal sitt øverste ledende organ.  
Årsmøtet består av representanter fra alle lokalforeningene i Møre og Romsdal, og det er kun disse som har 
stemmerett 
 
Regionlaget innkaller med dette lokalforeningenes valgte representanter til årsmøte; 
 
Når: Søndag 17.mars 2024 kl. 10 - 17 
Hvor:  Scandic Alexandra Hotell i Molde 
 
Påmeldingslink: https://pamelding.njff.no/register/#/arsmote2024_16012024123743 
 
 
Påmeldingsfrist: 7.mars 
 
Til årsmøtet kan foreninger med inntil 100 medlemmer sende 2 representanter. Foreninger med flere 
medlemmer kan sende ytterligere 1 representant for hver påbegynte 100, dog med et tak på maksimalt 6 
representanter. 
 
Representantene må ha fylt 14 år for å ha stemmerett. 
 
Observatører til årsmøtet er ikke begrenset, men det må komme tydelig fram ved påmelding om man er delegat 
eller observatør.  
Medlemmer fra foreningene utnevnt av NJFF i sentrale utvalg, samt regioninstruktører kalles inn til årsmøte. 
Disse har tale, men ikke stemmerett, så fremt de ikke møter som representant for en forening. 
 
På årsmøtet skal følgende saker behandles: 
 

1. Konstituering av møtet. 
- Godkjenning av delegater 
- Godkjenning av innkalling 
- Godkjenning av dagsorden 
- Godkjenning av forretningsorden 
- Valg av ordstyrer 
- Valg av sekretær 
- Valg av tellekorps 
- Valg av redaksjonskomite 
- Valg av to delegater til å underskrive protokollen 

 

2. Årsberetning fra siste kalenderår. 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

4. Innkomne saker/ resolusjoner, med styrets forslag til vedtak. 

5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden. 

6. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett. 

7. Valg av styre i henhold til § 7. 

8. Valg av ledere til årsmøteoppnevnte utvalg. 

https://pamelding.njff.no/register/#/arsmote2024_16012024123743


Årsmøte i NJFF Møre og Romsdal 
Scandic Alexandra Hotell, Molde, 17. mars 2024 

   6 
 

9. Valg av valgkomite på tre medlemmer inklusive leder, så vidt mulig geografisk fordelt. Medlemmene 
velges for tre år, rullerende slik at én person er på valg hvert år. 

10. Valg av revisor(er) og vararevisor for ett år 

11. Valg av 6 delegater til landsmøtet 2024. Disse skal være gyldig medlem av en av regionens 
lokalforeninger/lag, eller værre direktemedlem i regionlaget  

 
Forslag som foreningene ønsker behandlet av årsmøtet, skal være regionstyret i hende senest fire uker før 
årsmøtet. Saker sendes på epost til  m.romsdal@njff.no innen 16.februar 2024. 
 
Styrets forslag til dagsorden, vedlagt årsberetning, regnskap og andre saksdokumenter sendes alle påmeldte 
delegater og observatører senest to uker før årsmøtet; 2.mars 2024. 
 
Landsmøte 2024 
Det 24. ordinære landsmøtet i NJFF avholdes på Scandic Hamar 15. – 17. november.  
 
Lokalforeninger og fylkeslag oppfordres til å sende inn saker til landsmøtet. Forslag som ønskes behandlet av 
landsmøtet, må være vedtatt innsendt av foreningen eller regionlaget. Hvis lokalforeningen ønsker saker til 
landsmøtet behandlet på årsmøtet til regionlaget, må disse sakene sendes oss innen 16.februar 2024 
 
Til landsmøtet kan regionlaget sende 6 delegater. Det skal i tillegg velges 6 varadelegater. Delegater og vara 
skal velges av regionlagets årsmøte. Forslag til delegater kan fremmes av lokalforeningene både før og under 
årsmøtet. 
 
Forslag til kandidater til NJFFs forbundsstyre (alle medlemmer og vara er på valg) kan fremmes av 
lokalforeninger og regionlag, men det anbefales at kandidater (med CV) fremmes gjennom regionlaget.  
 
Husk at det er mulig for både lokalforeninger og regionlag å melde inn kandidater til ulike priser på landsmøtet. 
 
Følg linken for mer info om landsmøtet 2024: Før Landsmøtet - NJFF 
 
 
 
 
Valg 2024 
Viser til vedlagte oversikt over hvilke valg som skal foretas på regionlagets årsmøte. Valgkomitéen har allerede 
startet jobben med å finne aktuelle kandidater til de ulike vervene. Har dere noen innspill til aktuelle kandidater, 
ta kontakt med en av medlemmene i valgkomitéen så snart som mulig. 
 

Valgkomitè 
leder Oddbjørn Opstad Midsund JFF oddbjops@online.no  90108063 

Medlem Annette Langdal Valldal JFF alangdal@gmail.com 91648003 

Medlem 
Hans Bjarne 
Tennøy Fræna JFF hansbt72@gmail.com 47759300 

 
 
Resolusjoner 
Vi minner om at det er anledning å fremme forslag til årsmøteresolusjoner. Forslag til resolusjoner må være 
innkommet i god tid før gjennomføring av årsmøtet. En komité vil bli nedsatt for å arbeide med forslagene og 
presentere dem under siste del av årsmøtet. Det vil ikke bli rom for å gjøre store endringer i resolusjonen når 
årsmøtet er startet. Vi vil derfor sende ut eventuelle resolusjoner til gjennomlesning av alle delegater før 
årsmøtet gjennomføres. 
 
 
Betaling 
Lokalforeningene betaler dagpakker og eventuell overnatting direkte til hotellet. 

mailto:m.romsdal@njff.no
https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet?query=landsm%C3%B8te+2024
mailto:oddbjops@online.no
mailto:alangdal@gmail.com
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Hvis foreningen ikke betaler dagpakker og overnatting til hotellet, blir de fakturert. Det vil da tilkomme et 
administrasjonsgebyr på kr. 50,- per faktura. 
 
Dagpakke:   Kr. 690,- per person 
Inkluderer kaffe, te, vann, pausebuffet med snacks/pausemat, lunsj og dessert 
 
Priser for overnatting hvis behov; 
Enkeltrom   kr. 1090,-  
Dobbeltrom   kr. 1290,- 
Oppgradering av rom:  kr.  200,- 
 
Etter vedtak på årsmøtet i 2019, kan lokalforeninger med dårlig økonomi, søke regionlaget om tilskudd til å 
dekke utgifter i forbindelse med deltakelse på årsmøter og tillitsvalgtsamlinger. Søknad sendes til 
m.romsdal@njff.no 
 
Vel møtt! 
 
Med hilsen 
Regionstyret i NJFF Møre og Romsdal  
 
Vedlegg: Valgliste 2024 
 
 
 

Dagsorden 
 
På årsmøtet skal følgende behandles (§5):  
 
 

1. Konstituering av møtet. 
- Godkjenning av delegater 
- Godkjenning av innkalling 
- Godkjenning av dagsorden 
- Godkjenning av forretningsorden 
- Valg av ordstyrer 
- Valg av sekretær 
- Valg av tellekorps 
- Valg av redaksjonskomite 
- Valg av to delegater til å underskrive protokollen 

 
2. Årsberetning fra siste kalenderår. 
3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 
4. Innkomne saker/ resolusjoner, med styrets 

forslag til vedtak. 
5. Andre saker som styret har ført opp på 

dagsorden. 
6. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett. 
7. Valg av styre i henhold til § 7. 
8. Valg av ledere til årsmøteoppnevnte utvalg 
9. Valg av valgkomite på tre medlemmer inklusive 

leder, så vidt mulig geografisk fordelt. 
Medlemmene velges for tre år, rullerende slik at 
én person er på valg hvert år. 

10. Valg av revisor(er) og vararevisor for ett år.  
11. Valg av utsendinger til landsmøtet. 

Disse skal være gyldig medlem av en av 

regionens lokalforeninger/lag eller 
være direktemedlem i regionlaget. 

 
 

Villreinjakt i Snøhetta Øst 

mailto:m.romsdal@njff.no
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Forslag til forretningsorden 
 

OM DEBATTENS AVVIKLING: 
 

1. Talerne retter sine innlegg til dirigenten 
2. Taletiden beregnes til maks. 4 minutter pr. 

innlegg, bortsett fra oppsatte hovedinnledere og 
regionleder 

3. Det tillates inntil 2 replikker til hvert innlegg. 
Replikken SKAL være rettet til foregående 
innlegg, og munne ut i et spørsmål til taleren. 
Replikk og svarreplikk skal ikke vare mer enn 1 
minutt. Taleren får svarreplikk etter hver replikk. 
Dirigenten gir replikk til den som ber om det først. 

4. Dirigenten avgjør om begrenset taletid skal 

benyttes, og når strek skal settes. Dirigentene må 

sørge for at de satte tidsrammer for debatten skal 

overholdes. Hovedinnleder gis alltid anledning til 

et siste innlegg av varighet som angitt i 

timeplanen. 

5. Alle innlegg og replikker, bortsett fra dirigentens, 

foretas fra talerstolen. 

6. Talerne regnes for kun å gi uttrykk for personlige 

oppfatninger såfremt de ikke selv opplyser at de 

taler på vegne av flere delegater. 

OM FORSLAG: 
 

7. Alle saker som fremsettes til votering SKAL være 

behandlet av Regionstyret eller innsendt innen de 

tidligere annonserte frister. 

OM VOTERING: 
 

8. Dirigenten FORESLÅR voteringsorden og årsmøte 

fastsetter denne for hver votering, for saker hvor 

vedtektene ikke fastsetter voteringsprosedyre. 

9. I saker egnet for dette foretas prøvevotering. 

10. Når flere alternative forslag foreligger, voteres det 

først over de mest ytterliggående og til slutt 

alternativ votering mellom de to siste forslag, 

såfremt ingen forlanger separat votering. 

OM DIRIGENTENS ARBEID: 
 
11. Dirigentene har til oppgave å styre debattene 

etter forretningsorden og timeplan. Dirigentene 

kan be årsmøte om tilslutning til å begrense 

taletiden og når strek skal settes. Utover dette 

har dirigentene ingen selvstendig myndighet, men 

skal foreslå for årsmøte de ordninger de mener 

bør gjelde. Imidlertid må dirigentene sørge for at 

debattene gjennomføres innenfor de oppstilte 

rammer. 

12. Alle forslag om endringer i dagsorden og 

kjøreplan må drøftes med de berørte som følge 

av en slik endring. 

13. Dirigentene foreslår prosedyre for 

egenpresentasjon og støttetaler for personvalg. 

 

         Introjakt på villrein – Skamsdalen, Snøhetta øst 

Gjennomføring av årsmøtet 
(Konstituering, årsmeldinger, årsmøtesaker) 
 

1.Konstituering av møtet 
➢ Godkjenning av delegater 

➢ Godkjenning av innkalling 

➢ Godkjenning av dagsorden 

➢ Godkjenning av forretningsorden 

➢ Valg av ordstyrer 

➢ Valg av sekretær 

➢ Valg av tellekorps 

➢ Valg av redaksjonskomite 

➢ Valg av to delegater til å underskrive protokollen 
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2.Styrets årsberetning fra siste kalenderår  
 
Kjære årsmøte, 
 
Eit nytt år med ein ny giv står for dørene. Planar skal utarbeidast og samarbeid skal utviklast, alle med mål om 
å tilby jakt- og fiskeaktivitetar til medlemmane våre, og ikkje minst allmennheita.  
 

For kvart år som medlem i NJFF ser eg tydelegare kor stor betydning det har for 
oss å kunne drive med denne fritidssysselen, uavhengig av livssituasjonen vår, 
men ikkje minst når den endrar seg. I ein hektisk og pressande kvardag så er 
det for mange eit livsviktig avbrekk å få drive med jakt, fiske og friluftsliv. 
Nettopp det å kunne stikke av for å utøve interessene våre under forhold som vi 
beherskar, noko som gir oss ein følelse av kontroll i livet. Derfor er det så viktig 
at vi jobbar for å ivareta fauna og flora, for å kunne behalde denne moglegheita. 
Ikkje minst er kanskje følelsen av å hjelpe andre å lykkast den største 
meistringsfølelsen ein sjølv kan ha. 
 
I 2023 arrangerte 
Regionlaget ei politisk 
samling i Molde, der vi 
inviterte fylkespolitikarar til 
å komme å verte kjent med 

NJFF som organisasjon. Vi fikk presentere våre visjonar, 
tilbod til allmennheita og ikkje minst våre fokusområde for 
å kunne ivareta «Jakt- og fiskeglede til alle, for alltid». 
Politikarane fikk også anledning til å legge fram korleis 
deira parti ville ivareta våre interesser.  
 
Dette kan ikkje seiast anna enn at det var ei vellykka 
samling då tilbakemeldinga frå politikarane var tydeleg; 
Dette ønsker vi meir av! For ein del av politikarane så var 
arbeidet til NJFF relativt ukjent, men det skapte ein «Aha-opplevelse», så det er tydeleg at det er behov for å 
vise kven vi er og korleis vi kan bistå i det politiske. Så til neste gang håper vi at fleire representantar frå 
lokalforeiningane vil ta turen og hjelpe til med å stille dei gode spørsmåla.  
 

I 2024 er det på nytt tid for Landsmøte. Derfor oppfordrar eg alle 
lokalforeiningane til å komme med innspel til saker som er ønska 
behandla av vårt øvste organ. Dette er vår anledning til å få 
innført forslag og/eller endringar som vil komme oss betre til 
gode. Det er dykk i lokalforeiningane som sitt med erfaringane og 
ideane som skapar dei gode forslaga, så bruk gjerne Regionlaget 
dersom det er ønskeleg med hjelp til å utarbeide eit saksinnlegg, 
det er nemleg dykk vi er her for. 
 
Eg ønsker å rette 
ei stor takk til alle 
som har delt av 
lidenskapen sin. 

For meg så har det vore ei sann glede å få møte dykk som 
engasjera seg i diskusjon, delar av kunnskap og ikkje minst tek 
imot dei nyfikne med opne armar. Hald fram med dette, det er 
dette miljøet i NJFF handlar om. 
 
Vi er alle avhengige av å ta vare på gode eldsjeler, men vi må ikkje gløyme at ved nedbør over lengre periodar 
så kan den elden slokne. Då må vi tilføre meir ved, og den opptenningsveden treng ikkje nødvendigvis å vere så 
stor. Om alle bidreg med ei lita flis, så vil til slutt den elden gi stor varme. 
 
Takk for bidraget ditt, eg håpar inderleg at vi sjåast vidare. 
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Med «Jakt- og fiskeglede helsing» frå Sivert 
 

 
 

 

REGIONSTYRET, INSTRUKTØRER OG ANSATTE I 2023 

 

Regionstyrets tillitsvalgte Navn Forening 

Leder Sivert Helland Herøy og Sande jff 

Nestleder Turid Sættem Eggen Surnadal jff 

Kasserer Tove Hundseth Sunndal jff 

Sekretær Bård Andreassen Surnadal jff 

Leder hundeutvalg Allan Nogva Eide jff 

Leder skyteutvalg Reidar Strand Sunndal jff 

Leder jaktutvalgt Svein Dalen Skodje jff 

Leder fiskeutvalg Randulf Tverfjell Molde jff 

Leder ungdomsutvalg Ole Mathias Risvik Eide jff 

Leder kvinneutvalget Christina Bjerknes Frænal jff 

1. vara Astrid Nerhus Dale Valldal jff 

2. vara Beatrice Bjørkedal Volda jspf 

   
Regioninstruktører   

Aversjonsdressur Ola Johan Skaar Ulstein og Hareid jff 

Ettersøk Per Helge Pedersen Rindal jff 

Hagle Fritz Wahl Sula jff 

Rifle Kurt Olav Sundsøy Averøy jff 

   

Organisasjonsinstruktører Hans Martin Dypvik Volda jspl 

 Bård Andreassen Surnadal jff 

 Ole Mathias Risvik Eide jff 

Valgkomite   

Leder Oddbjørn Opstad Midsund jff. 

Medlem Annette Langdal Valldal jff 

Medlem Hans Bjarne Tennøy Fræna jff 

   

Administrasjon   

Regionsekretær og daglig leder Monica Malmedal  

Friluftveileder Kristian Kallmyr Lerheim  
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Styremøter, saker og arbeidsoppgaver 
 

I 2023 ble et aktivt og lærerikt år for 
regionlaget, der vi hadde høyere 
aktivitetsnivå enn noen gang tidligere. 
Dette er spesielt gledelig, samtidig som 
vi skjønner at denne veksten ikke kan 
fortsette uten å ansette flere på 
regionkontoret. Målet foreløpig blir 
derfor å drifte regionlaget på det 
aktivitetsnivået vi har i dag, samt å 
stabilisere driften med de midler og 
tilskudd vi har tilgjengelig. 
Administrasjonen opplever økende 
engasjement og motivasjon i styret, noe 
som er svært gledelig. Grunnet stor 
geografisk spredning blant 
styremedlemmene, ble de fleste 
styremøtene holdt digitalt på Teams, 
men vi legger til rette for fysisk  
deltagelse om ønskelig. 
I 2023 hadde styret 11 styremøter, der 

85 saker ble behandlet, i tillegg til en rekke muntlige orienteringssaker.  
Styremøteprotokoller ligger tilgjengelig for medlemmene i NJFF portalen: Om oss - NJFF Møre og Romsdal 
 
Økonomi og medlemsutvikling har vært tema på alle møter, sammen med en orientering av regionlagets 
aktivitetsnivå, og droneprosjektet spesielt. 
Innføring av nye vedtekter i lokalforeningene i lokalforeningene var også et gjennomgående tema.  
 
 
Den tradisjonelle sommeravslutning hvor styret besøker en lokalforening, ble ikke gjennomført i 2023. Dette har 
styret som mål om å gjenoppta i 2024 
 
 
Større saker som ble behandlet og diskutert; 

• Medlemsutvikling 

• Tilskudd/midler og prosjektsøknader 

• Droneprosjekt 

• Årsmøtesaker 

• Oppfølging av virksomhetsplan, årshjul og opplæringsplan 

• Økonomi 

• Politisk påvirkning ifb.med kommune- og fylkesting valg i 2023 

• Politisk samling i Molde i mai 

• Kvinnekonferansen som vi var vertskap for i 2023 

• Organisering av organisasjonsinstruktørene 

• Kontorlokaler – utleie, vedlikehold etc. 

• Reforhandling av leieavtale jaktterrenget på Frei 

• Styrerepresentasjon i verneområdestyret for Trollheimen 

• 2 X TV-samlinger 

• Utvalgsamling 

• Årshjul utvalg 

https://www.njff.no/more-og-romsdal/om-oss
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• Oppfølging nye vedtekter for lokalforeninger (ref. landsmøtevedtak -21) 

• Kontingentandel og satser 
 
 
Styrets arbeidsoppgaver i 2023 
 
De fleste tillitsvalgte i styret og utvalg arbeider godt i organisasjonen og regionlaget. Arbeidet er av stor 
betydning for organisasjonen, samt for å sette de ulike kjerneområdene jakt, fiske og friluftsliv på dagsorden. 
Noen av utvalgene har jobbet hardt for å bli mer «selvgående» uten for mye hjelp fra administrasjonen, noe som 
er kjempeviktig for å lette på arbeidsmengden til de ansatte. Styret har som mål om at alle utvalgene selv skal 
ta det meste av jobben ift. planlegging av aktivitetene i respektive utvalg. I tillegg er det ønskelig at utvalgene 
kommer med flere innspill til ulike høringer. 
 
Antall styremøter som gjennomføres i løpet av et år vil naturlig variere fra år til år, avhengig av arbeidsoppgaver 
og tema som kommer opp.  Administrasjonen samarbeider godt med både tillitsvalgte og instruktører, og det er 
en tett dialog i hele organisasjonen.  
 
Regionlaget ved styre og utvalg, har deltatt på følgende eksterne koferanser i 2023: den sentrale BU konferansen, 
den sentrale kvinnekonferansen, samt Villakskonferansen i Trondheim 
 
Regionleder representerer regionlaget i Representantskapet (RS) i NJFF. RS vedtar blant annet arbeidsprogram, 
budsjett og kontingentsatser. Her har vår regionleder hatt en sentral rolle i å få RS til å bli et mer aktivt organ 
enn før. 
 
Regionlaget er tilsluttet Forum for natur og friluftsliv (FNF) Møre og Romsdal. FNF er et samarbeidsforum mellom 
natur- og friluftslivsorganisasjoner på regionalt nivå, der formålet er å styrke medlemsorganisasjonenes arbeid 
med å ivareta natur- og friluftslivsinteressene i aktuelle saker i de enkelte regionene. Per d.d. er speiderne, 
Friluftsrådet, NJFF M og R, Naturvernforbundet, 4H og DNT Romsdal, medlem av FNF. Regionsekretær 
representerer regionlaget i styret. Regionsekretær finner det svært nyttig og viktig å være med i FNF, spesielt ift. 
høringssvar for å ivareta NJFF sine interesser. Sammen står vi sterkere i forsøket med å påvirke politiske 
beslutninger. 
 
Regionlaget har i perioden deltatt på flere lokallags årsmøter og diverse andre arrangementer i lokallagene, slik 
som Fiskesommer, Camp Villaks, Jakt- og Fiskeskoler, samt andre aktiviteter i regi av lokalforeninger. 
 
Regionlagets årsmøte ble gjennomført i Molde 26.mars. Antall delegater og observatører var 41, noe som er en 
reduksjon med 9 stk. fra årsmøtet i 2023. Det er ønskelig at årsmøtedeltagelsen øker, og vi håper lokallagene 
kjenner sin besøkelsestid, samt viktigheten av demokratiske prosesser. Det er gjennom årsmøter og landsmøter 
man kan være med å påvirke beslutninger i organisasjonen.  
Det ble ikke diskutert noen store saker, men årsmøtet vedtok en resolusjon om «Økende energibehov og fare for 
tap av natur», samt èn sak om kontingentsatser. Ingen innkomne saker fra lokalforeningene.   
4 medlemmer fikk NJFF sin innsatsmedalje. Sivert Helland var leder i 2023. Hadde ellers en del utskiftninger i 
styret, der vi fikk både ny sekretær, ny leder i BU utvalget, ny leder i hundeutvalget, samt to nye varamedlemmer. 
Noen ganger kan det være sunt med litt friskt blod. 
Vi brukte autoriserte revisorer for revidering av regnskapet, dette iht. gjeldende vedtekter for 2021. 
 
Administrasjonen bestod av regionsekretær Monica Malmedal og friluftveileder Kristian Kallmyr Lerheim 
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Regionlagets prosjekter, kurs og arrangement 2023 

• Leie jaktterreng Kristiansund kommune   

• Gaupesporing/Gaupeovervåkning 

• Ettersøkseminar 

• Sportsfiskekonferansen 

• Organisert åtejakt på jerv  

• Motivasjonsseminar store rovdyr 

• Fire introjakter 

• Restjakt på Frei 

• Jaktcamp for ungdom i høstferien 

• To kurs i jaktleders ansvar 

• Grunnkurs hund 

• Hagleinstruktørkurs 

• Friluftsliv i skolen – 12 dager/350 elever 

• Friluftsskoler i skoleferier 

• TAM-prosjekt i samarbeid med Smøla barne- og ungdomsskole 

• Aktivitet med voksenopplæring og flyktningtjenesten 

• Samarbeidsprosjekter med Friluftsrådet i Nordmøre og Romsdal 

• Utvalgssamling 

• 2 Tillitsvalgsamlinger 

• Politisk samling 

• Droneprosjekt – redde rådyrkje fra slåmaskiner under førsteslåtten 

• Oter og villaks  

• Minkfeller på Moldeholmene 
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• Kartlegging av fiskeplasser i Hustadvika Kommune 

• Karlegging av Ål i Rauma kommune i samarbeid med Forum for natur og friluftsliv. 

• Skytetrening med kommunale skadefellingslag 
 

I 2023 gjennomførte vi følgende introjakter: 

• Villrein i Snøhetta Øst 

• Hjort på Frei i Kristiansund (to kurs) 

• Elg på Høylandet i Trøndelag 

 
Utvalg- og tillitsvalgt samlinger 
 
I 2023 arrangerte vi kun 1 felles utvalgssamling i Ulsteinvik ifb. m. 
TV samlingen i november. 
Til forskjell fra tidligere, fikk ikke utvalgene jobbe med årshjulene 
for 2024, men brukte samlingen til å snakke om utvalgene sin rolle 
og ansvar ift. instrukser, samt årshjul og planlegging av aktiviteter. 
Samlingen la i tillegg vekt på at utvalgene skulle bli bedre kjent 
med hverandre, og å skape en bedre dynamikk på tvers av utvalg 
og verv i regionlaget. 
 
Vi hadde to tillitsvalgtsamlinger, èn i mars, dagen før årsmøtet, og 
èn i november, som tradisjon tro ble kombinert med julebord.  
 
Samlingen i mars var lagt opp til å være en kombinert fagdag og 
workshop med ulike aktiviteter, som viste seg å være vellykket. 

Bare så synd at kun 35 tillitsvalgte deltok på samlingen. Det er ønskelig at flere lokalforeninger ser nytten av å 
delta på tillitsvalgtsamlinger, da dette er eneste felles forum for alle i NJFF M og R å samles. Beate Krokan 
Carlsson fra administrasjonen på Hvalstad deltok med info om midler og tilskudd på TV samlingen, samt 
årsmøtepresentasjon og utdeling av innsatsmedlajer på årsmøtet. 
. 
På TV-samlingen i november deltok 46 tillitsvalgte, men vi har fortsatt plass til mange flere. Programmet for 
samlingen var kanskje noe av det mest varierte vi har hatt i regionlaget, der vi lyktes å få til en fin balanse mellom 
jakt-, fiske, og hund tema. Her kan nevnes «Hund og ernæring», «Tap av natur», «Habitatkartlegging og 
elverestaurering», «Skadefellling av rovvilt», «Gevirbedømming»  og info om «Ny våpenlov»  
 
 
Leie jaktterreng 
Sammen med Kristiansund og Nordmøre jff leier regionlaget to jaktvald på Frei av Kristiansund kommune, ett 
på Kvalvåg og ett på Or. I 2023 solgte vi også jaktkort på Or kommunevald via Inatur, slik at allmennheten skal 
få tilgang til muligheten å jakte. I 2023 valgte vi å endre på lengden av periodene man kan kjøpe jaktkort for. Ny 
ordning er at jaktkortene selges som todagers kort midtuke (mandag-tirsdag, og onsdag.- torsdag), samt 3 
dagers på helg (fredag-søndag). Dette gir flere muligheten til å jakte i forhold til tidligere når vi kun solgte 
ukeskort (5 dagers kort). Jaktkortene på Inatur ble som vanlig solgt raskt noe som viser at det er et stort behov 
for denne type tilbud for å sikre allmennheten tilgang til jaktmuligheter.   
I tillegg til salg av jaktkort, arrangerer regionlaget egne introjakter og restjakt på gjenværende kvote. Vi benytter 
WeHunt til å vise valdgrenser og tilrettelagte poster. Det blir signert jegerkontrakt med alle som kjøper kort, og 
vi har gitt omvisning i terrenget før jaktstart der dette har vært nødvendig. 
31. mars 2024 går leieavtalen ut, og vi er sammen med KNJFF i dialog med kommunen om fornyelse av avtalen. 
Vi har fått positive signaler fra kommunen, og avtale er forespeilet skal skrives i februar-24. KNJFF har i den 
forbindelse ytret sterkt ønske om å stå som hovedleietaker av avtalen, og NJFF M og R som medleietaker (bytte 
roller og ansvar ift. tidligere).  
Regionstyret har vedtatt at dette er greit, så lenge regionlagets interesser blir ivaretatt ift. jaktterrenget og de 
introjakter/aktiviteter vi ønsker å gjennomføre. Forslag til samarbeidsavtale mellom NJFF M og R og KNJFF er 

2 Skytetrening med skadefellingslag i Sunndal 
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sendt til KNJFF. Etter at leieavtale med kommunen er signert, vil begge partene sette seg ned og fastsette 
hvordan videre samarbeid blir 
 
 
 
 
 
 
 
Jaktskyting i NJFF 
 
Mange jaktskytestevner har blitt holdt i 2023, og antall deltagere ser ut til må øke sammenlignet med 21-22 
sesongen som var preget av corona etterslep. 
 
Vi ønsker gjennomførte ett instruktørkurs hagle i 2023, men ingen på rifle. Instruktørkurs i begge grener står på 
planen for 2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jakt og fangst på rovvilt 
Forvaltning av rovvilt, både små og store, engasjerer i fylket. Når det gjelder de store rovdyrene er det i hovedsak 
jerv og gaupe vi jobber med. Regionslaget har god kommunikasjon med Statsforvalteren ang. forvaltning av de 
store rovdyrene og mottar prosjektmidler fra FKT-ordningen (Forebyggende og konfliktdempende tilskudd).. 
 
Sesongen 2022/2023 la regionslaget til rette for åtejakt på jerv. Tilbudet er gratis for våre medlemmer. Dette ble 
gjort i tett samarbeid med lokale ildsjeler. Målet er å videreføre denne ordningen i aktuelle områder også i 2024. 
 
Rovviltkontakt Lars Olav Moen har gjennomført to gaupeseminar for regionlaget. Et på Aure og et i Stordalen. 
Regionlaget er godt tilfreds med å ha fått en egen rovviltkontakt i jaktutvalget. Det er mange henvendelser innen 
dette feltet, og behovet er til stede. 
 
 
Gaupetaksering 
Regionlaget bidrar til å taksere familiegrupper av gaupe for Miljødirektoratet. Dette er en felles innsats alle 
regionlag i NJFF skal bidra med. Sesongen 2022/2023 har regionslaget fortsatt å jobbe for å hekte på flere 
lokalforeninger i arbeidet med å innhente sporlogger. Foreløpig viser dette seg å være utfordrende. Det er et 
ønske fra vår side at mest mulig av sporingen skal gjøres i lokallagene, slik at kompensasjonen kan gis til de 
som legger ned en innsats i dette arbeidet. Halsa JFF er en god og stabil bidragsyter i dette prosjektet, og har 
også i år gjort en god innsats. 
 
I tillegg til sporing på snø, har vi viltkamera som lånes ut til medlemmer eller lokalforeninger som ønsker å 
dokumentere utbredelse av gaupe ved hjelp av kamera i stedet for sporing. I 2023 hadde blant annet Haram jff 
til låns fire kamera som de satte opp på Haram. I området Tingvoll/Sunndal er det også åtte kamera i bruk til 
dokumentering av gaupebestand. 
 
Introjakt villrein 
Vi arrangerte et introjaktkurs på villrein i 2023. Dette ble gjennomført i Snøhetta Øst. Vi fikk tildelt kluftbukk-kort 
fra Snøhetta Villreinutvalg. Storslåtte naturopplevelser, nærmøte med både villrein og moskus ga verdifull 
erfaring. Resultatet ble en simle, felt av en lykkelig førstegangsjeger som tok jegerprøvekurs tidligere samme år. 
Instruktør var friluftsveileder Kristian Kallmyr Lerheim og Ruben Jacobsen. 
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Introjakt hjort 
 
I løpet av høsten arrangerte vi to introjakter på hjort i 
terrenget på Frei. Overnatting var via Airbnb på alle 
kursene. Det ble ikke felt hjort på noen av de to 
introjaktene. Instruktører var Ruben Oterhals og Kristian 
Kallmyr Lerheim. 
 
I starten av desember arrangerte regionslaget restjakt i 
terrenget på Frei. Dette var et gratistilbud som ble 
annonsert til våre medlemmer, og ble avholdt 5. og 6. 
desember. Det deltok totalt 25 personer på denne jakta, 
og det ble felt en kalv. 
 
 
Samarbeid med flyktningtjenesten og 
voksenopplæringen 
NJFF M & R har også i år arrangert aktiviteter for 
flyktningtjenesten og voksenopplæringen i Rauma og 
Molde. Årets aktivitet har primært vært fiske i saltvann, 
med innslag av bekledningsleksjoner, bålfyring og     
allemannsretten. 
 
   
 
 
 

 
 
Introjakt elg på Høylandet 
      
I 2023 arrangerte regionlaget sin andre introjakt på elg på Høylandet i Nord Trøndelag. Kurset ble også i 2023 
fulltegnet bare etter noen få dager, så dette er et populært tilbud vi ønsker å videreføre også i 2024. 10 fornøyde 
deltagere fikk en fantastisk fin og lærerik helg på Høylandet. Flott terreng å jakte i, flinke instruktører, samt gode 
fasiliteter, i tillegg til sosialt samvær med felles interesser. Det ble ingen fall av elg, men alle deltagerne hadde 
elg på post. En læring i seg selv at det ikke er alltid man kan skyte, og at det er mye som skal klaffe. 
 
PROSJEKTER 
 
I 2023 jobbet regionlaget med 3 prosjekter; 
 
Tilbud til bønder om bruk av drone med varmesøkende kamera for å finne rådyrkje i eng før førsteslåtten. 
Samarbeid med Bondelaget i M og R, samt lokalforeningene i Hustadvika- og Averøy kommune. 
 
Prosjektet ble startet opp juni 2023, skal gå over 2 år, og vil bli avsluttet i 2024. 
Prosjektet krevde mye administrasjon og organisering, men vi kom godt i havn, og fikk reddet hele 61 rådyr på 9 
dager. Tusen takk til alle dronepiloter, frivillige medhjelpere, samarbeidspartnere og konsulenter for iherdig 
innsats. Utfyllende prosjektrapport ligger i NJFF portalen  

 
 

3 Introjakt på Hjort - Frei 
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Kartlegging av fiskeplasser i Hustadvika Kommune 
Kartlegging av fiskeplasser både ved vann, sjø og i elv – Stikk Ut konsept 
Samarbeid med Fræna JFF, Eide JFF og Hustadvika Kommune 
Prosjektet er fortsatt i startfasen, mye grunnet mangel på ressurspersoner og midler, men vil 
forhåpentligvis bli videreført i 2024. 
 
Oterens utfordringer på villaksen i enkelt lakseelver på Sunnmøre 
Vi har kartlagt en del utfordringer som tilsier at oteren er en trussel for enkelte mindre lakseelver på 
Sunnmøre, samt sett på eventuelle tiltak for å kunne opprettholde bestanden av villaks, samtidig som 
oterbestanden ivaretas. Er utfordrende å sette 2 arter opp mot hverandre, men vi vil fortsette jobben med 
å prøve finne løsninger i 2024. Trolig må vi få til et forskningsprosjekt med fokus på kartlegging av 
oterbestanden, samt se på muligheten for uttak av enkeltindivid, og resultat av dette. 
 
 

 

4Dronepiloter på kurs 
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FERIETILBUD 
 
Jaktcamp i høstferien 
Årets jaktcamp for ungdom ble slått sammen 
med Eide JFF sin camp i høstferien. Ole Mathias 
Risvik, leder i barne- og ungdomsutvalget, deltok 
som instruktør sammen med representantene fra 
Eide JFF. 
 
Undervisningstilbudet for skoler, barnehager og 
SFO 
 
Aktivitetsdager 
Å tilby aktiviteter for barn i barnehage og 
grunnskole er kjerneaktiviteten til 
friluftsveilederen. Tilbudet har alle år vært 
gjennomført ved hjelp av til tilskudd fra Møre og 
Romsdal fylkeskommune. Skolene bestiller 
aktivitetsdager fra oss og friluftsveileder 
koordinerer aktiviteten. Gjennomføringsdagen 
reiser friluftsveileder ut til skolen og har en 
aktivitetsdag med et tema innen 
jakt/fiske/friluftsliv i skolens nærområde. 
Temaene de kan velge mellom er fiske i 
saltvann/ferskvann, matlaging ute, livet i fjæra, 
småviltjakt, sopptur, kart og kompass og jakt & 
fangsttradisjoner i Norge. I 2023 fikk vi tilskudd 
til å gjennomføre 12 slike aktivitetsdager i 
skolen. Disse ble fordelt gjennom året, og 
gjennomført mellom annen aktivitet 
friluftsveilederen også er engasjert i. 

Tilbudet er svært populært, og vi tar sikte på å videreføre dette også i 2024.  
I tillegg til undervisning for elevgrupper, har friluftsveileder Kristian Kallmyr Lerheim også bidratt på 
undervisningsopplegg for ansatte i skolen. Dette er et prosjekt i regi av Friluftsrådet i Nordmøre og Romsdal. 
 

Hjortejakt med barnehager på Halsa 
For sjette år på rad arrangerte regionlaget i 
samarbeid med Halsa JFF hjortejakt med 
barnehager. Det ble en spennende og lærerik dag 
for alle involverte. To hjorter ble felt, og barna fikk 
være med å oppleve både utvomming i felt og 
slakting på slakteplass. Vi tente bål, grillet pølse 
og spise Real-turmat. I etterkant har 
barnehagene laget en veldig fin video som viser 
forberedelsene de har gjort i forkant av jakta 
sammen med barnehagebarna, samt en 
illustrasjon av hvordan arrangementet ble 
gjennomført og bearbeidet i ettertid. Tradisjonen 
med en dag som dette er både motiverende og 
svært givende for arbeidet med rekrutering og 
forståelse for behovet for forvaltning og 
høstingsbasert friluftsliv.  
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Jaktleders ansvar 
Regionlaget gjennomførte to kurs i jaktleders ansvar i 2023. Det ene på Aure, og det andre i Molde.Kurset 
bygger på teoretisk gjennomgang av jaktleder sine oppgaver og ansvar, både opp mot kommune, vald og 
jaktlag Kurset er et populært tilbud, og det var bra oppslutning av deltakere begge steder  
 

Friluftsliv mot ensomhet 
Vi fikk ikke tilskudd til aktivitet for eldre ensomme 
i 2023. Friluftsveileder Kristian Kallmyr Lerheim 
har likevel deltatt som innleid instruktør på denne 
typen aktivitet i regi av Friluftsrådet i Nordmøre 
og Romsdal. Dette er et av mange gode 
samarbeid NJFF M&R har videreført med FNR i 
2023. 
 
Forum for natur og friluftsliv (FNF) 
Regionlaget er en aktiv deltaker i 
samarbeidsforumet FNF Møre og Romsdal. 
Sammen med Naturvernforbundet i Møre og 
Romsdal, Friluftsrådet Nordmøre og Romsdal, 
Sunnmøre Friluftsråd, fylkets tre turistforeninger, 
fylkets 4 speidergrupper, og 4 H Møre og 
Romsdal., kjemper vi mot nedbygging av natur 
og andre fanesaker for å ivareta felles natur- og 
friluftsinteresser 
  
Tilskudd fra Studieforbundet Natur og Miljø 
I 2023 gjennomførte regionlaget 13 kurs som er 
rapportert inn til Studieforbundet Natur og Miljø. 
Kr 28 800 er utbetalt i tilskudd.  Vi ønsker at 
lokalforeningene i mye større grad benytter seg av 
mulighetene som ligger i Studieforbundet. 
Forespørsler om søknadsskjema, rutiner mv. kan 
rettes til regionkontoret. Kurs skal meldes inn på 

hjemmesiden til Studieforbundet; 
www.naturogmiljo.no.  

 
 
 

 
Investeringer og økonomi 
I forbindelse med droneprosjektet, kjøpte vi inn 4 droner til 
kr. 271.000 i 2023. Investeringen ble dekt av midler og 
tilskudd omsøkt og tildelt prosjektet. 
Ellers ingen større investeringer.  
 
Regionlaget har fortsatt stabil og god økonomi, og endte 
med et overskudd på kr. 82 642,86 i 2023. 
 
Vi ser likevel at de administrative driftskostnadene av 
regionlaget har økt kraftig siste to årene, og at regionstyret 
må se på tiltak for bedre balanse mellom driftskostnader 
og driftsinntekter (inntekter og kostnader til prosjekter og 
aktiviteter, samt lønn til Friluftveileder er ikke medregnet)   
 
Regionstyret har planlagt et møte for å treffe tiltak som 
skal gi bedre balanse mellom driftskostnader og -
inntekter 
 
 

http://www.naturogmiljo.no/
http://www.naturogmiljo.no
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MEDLEMSBEVEGELSE  
 
MEDLEMMER FORDELT PÅ LOKALFORENINGER 2023 VS 2022 
 

Forening Ant pr 31.12.2022 Ant pr 31.12.2023 Ant diff %vis endring 

Aukra Jff 67 64 -3 -4,48 % 

Aure Jff 156 176 20 12,82 % 

Averøy Jeger og Fiskerforening 135 131 -4 -2,96 % 

Eide Jff 195 182 -13 -6,67 % 

Fræna Jeger- og Fiskerforening 253 249 -4 -1,58 % 

Gjemnes Jeger og Fiskeforening 139 134 -5 -3,60 % 

Halsa Jeger-Og Fiskerforening 45 41 -4 -8,89 % 

Haram Jff 50 49 -1 -2,00 % 

Herøy og Sande Jff 149 159 10 6,71 % 

Kristiansund og Nordmøre Jff 236 241 5 2,12 % 

Midsund Jff 63 54 -9 -14,29 % 

Molde Jff 294 312 18 6,12 % 

Måndalen Jff 24 26 2 8,33 % 

Nesset Jspfl 136 158 22 16,18 % 

Skodje Jeger og Fiskeforening 243 245 2 0,82 % 

Skåla Jeger og Fiskerf. 90 102 12 13,33 % 

Smøla Jff 75 100 25 33,33 % 

Stranda Jeger- og Sportsfiskar 25 24 -1 -4,00 % 

Straumsnes JSK 44 41 -3 -6,82 % 

Sula Jff 171 172 1 0,58 % 

Sunndal JFF 245 255 10 4,08 % 

Surnadal JFF 305 313 8 2,62 % 

Sykkylven Jff 144 138 -6 -4,17 % 

Tingvoll Jeger og Spf.Lag 42 46 4 9,52 % 

Ulstein og Hareid Jff 156 158 2 1,28 % 

Valldal Jff 96 92 -4 -4,17 % 

Vanylven Jff 126 145 19 15,08 % 

Vestnes Jff 80 83 3 3,75 % 

Volda Jeger og Sportsfiskarlag 124 109 -15 -12,10 % 

Ørskog Jeger og Sportskyttere 65 69 4 6,15 % 

Ørsta JFF 132 135 3 2,27 % 

Ålesund Jspff 208 196 -12 -5,77 % 

Ålesund og Sunnmøre Jff 6 6 0 0,00 % 

Åndalsnes og Omegn Jff 207 218 11 5,31 % 

Totalt 4526 4623 97 2,14 % 
 
 
Det har vært positiv medlemsvekst i mange av våre lokalforeninger i 2023, der Smøla jff, Nesset jspfl og Vanylven 

jff er de 3 foreningene med størst medlemsvekst. GRATULERER - GODT JOBBA!!! 

PS! Enkelte foreninger kan oppleve lavere medlemstall i desember 23 vs 22, dette fordi faktureringer flyttet fra 
desember 22 til januar 23. 
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KVINNER 
 

KVINNER Antall 

Aukra Jff 6 

Aure Jff 25 

Averøy Jeger og Fiskerforening 22 

Eide Jff 39 

Fræna Jeger- og Fiskerforening 48 

Gjemnes Jeger og Fiskeforening 18 

Halsa Jeger-Og Fiskerforening 8 

Haram Jff 4 

Herøy og Sande Jff 15 

Kristiansund og Nordmøre Jff 33 

Midsund Jff 9 

Molde Jff 50 

Måndalen Jff 5 

Nesset Jspfl 11 

Skodje Jeger- og fiskerforening 29 

Skåla Jeger og Fiskerf. 12 

Smøla Jff 21 

Stranda Jeger- og Sportsfiskar 2 

Straumsnes JSK 12 

Sula Jff 17 

Sunndal JFF 34 

Surnadal JFF 64 

Sykkylven Jff 17 

Tingvoll Jeger og Spf.Lag 11 

Ulstein og Hareid Jff 10 

Valldal Jff 22 

Vanylven Jff 26 

Vestnes Jff 14 

Volda Jeger og Sportsfiskarlag 18 

Ørskog Jeger og Sportskyttere 6 

Ørsta JFF 13 

Ålesund Jsff 18 

Åndalsnes og Omegn Jff 39 

Totalt 678 

 
Surnadal JFF hadde flest kvinnelige medlemmer i 2023, deretter følger Molde- og Fræna jff på andre og tredje 
plass. Flott innsats lagt ned i rekruttering av kvinner!  

Å øke kvinneandelen i NJFF, er et av satsningsområdene til organisasjonen, og ved utgangen av 2023 hadde 
NJFF M og R 678 kvinnelige medlemmer, som er en økning med 51 kvinner (8,13%) flere enn 2022! Aldri før har 
vi hatt så mange kvinnelige medlemmer i NJFF M og R.  
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BARN OG UNGDOM 
 

Lokalforening 
Antall barn/ungdom u/26 
år 

Aukra Jff 7 

Aure Jff 53 

Averøy Jeger og Fiskerforening 18 

Eide Jff 35 

Fræna Jeger- og Fiskerforening 52 

Gjemnes Jeger og Fiskeforening 28 

Halsa Jeger-Og Fiskerforening 5 

Haram Jff 1 

Herøy og Sande Jff 31 

Kristiansund og Nordmøre Jff 33 

Midsund Jff 11 

Molde Jff 60 

Måndalen Jff 5 

Nesset Jspfl 30 

NJFF Møre og Romsdal 1 

Skodje Jeger- og fiskerforening 27 

Skåla Jeger og Fiskerf. 16 

Smøla Jff 21 

Stranda Jeger- og Sportsfiskar 3 

Straumsnes JSK 6 

Sula Jff 21 

Sunndal JFF 33 

Surnadal JFF 66 

Sykkylven Jff 27 

Tingvoll Jeger og Spf.Lag 11 

Ulstein og Hareid Jff 18 

Valldal Jff 14 

Vanylven Jff 29 

Vestnes Jff 9 

Volda Jeger og Sportsfiskarlag 21 

Ørskog Jeger og Sportskyttere 7 

Ørsta JFF 19 

Ålesund Jsff 18 

Åndalsnes og Omegn Jff 55 

Totalsum 791 

 
 
Barn og ungdom er også et av satsningsområdene til NJFF, men mange lokalforeninger sliter både med å holde 
på de medlemmene de har, samt rekruttere nye. I 2021 hadde vi 789 b/u medlemmer, i 2022 770, og i 2023 ser 
vi heldigvis en positiv oppgang med 21 BU-medlemmer. Lokalforeningene bes fortsette med å fokusere på 
rekruttering av barn- og ungdom, da dette er våre medlemmer som skal drive organisasjonen i fremtiden. NJFF 
sin barne- og ungdoms satsing er under utredning, og forhåpentligvis kan vi i fellesskap komme frem til gode 
idèer for å holde på, samt rekruttere nye medlemmer i vår yngste medlemskategori. Stå på videre! 
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FAMILIE MEDLEMSKAP 
 

Familie medlemskap Antall 

Aukra Jff 8 
Aure Jff 42 
Averøy Jeger og Fiskerforening 27 
Eide Jff 40 
Fræna Jeger- og Fiskerforening 54 
Gjemnes Jeger og Fiskeforening 29 
Halsa Jeger-Og Fiskerforening 2 
Haram Jff 2 
Herøy og Sande Jff 25 
Kristiansund og Nordmøre Jff 40 
Midsund Jff 8 
Molde Jff 46 
Måndalen Jff 7 
Nesset Jspfl 4 
Skodje Jeger- og fiskerforening 26 
Skåla Jeger og Fiskerf. 16 
Smøla Jff 27 
Stranda Jeger- og Sportsfiskar 5 
Straumsnes JSK 11 
Sula Jff 23 
Sunndal JFF 15 
Surnadal JFF 54 
Sykkylven Jff 23 
Tingvoll Jeger og Spf.Lag 10 
Ulstein og Hareid Jff 21 
Valldal Jff 12 
Vanylven Jff 34 
Vestnes Jff 15 
Volda Jeger og Sportsfiskarlag 12 
Ørskog Jeger og Sportskytterf. 2 
Ørsta JFF 23 
Ålesund Jsff 14 
Åndalsnes og Omegn Jff 51 
Totalt 728 

 
Familiemedlemskap ble innført i 2020, har utvilsomt hatt stor innvirkning på den totale medlemsveksten. I NJFF 
M og R hadde vi en økning i antall medlemskap fra 504 i 2021 til 649 i 2022, og hele 728 i 2023. En flott økning 
på 12,2% fra 2022!! Fræna- og Surnadal opper tronen med 54 familie medlemskap hver. Åndalsnes jff hadde 51, 
og Molde jff 46.  
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MEDLEMMER FORDELT PÅ REGION PER 31.12.23 
 

 Antall medlemskap 31.12.2023   

Fylkeslag 
Ant. medl. 
31.12.2022 

Ant. medl. 
31.12.2023 Antall diff %vis endring 

AKERSHUS 14134 14417 283 2,00 % 

AUST-AGDER 3228 3242 14 0,43 % 

BUSKERUD 7047 7114 67 0,95 % 

FINNMARK 3370 3059 -311 -9,23 % 

HEDMARK 11283 11403 120 1,06 % 

HORDALAND 8113 8348 235 2,90 % 

MØRE OG ROMSDAL 4595 4686 91 1,98 % 

NORDLAND 7890 7996 106 1,34 % 

NORD-TRØNDELAG 5750 5745 -5 -0,09 % 

OPPLAND 7142 7046 -96 -1,34 % 

OSLO 5263 5339 76 1,44 % 

ROGALAND 8709 8794 85 0,98 % 

SOGN OG FJORDANE 3703 3742 39 1,05 % 

SØR-TRØNDELAG 8485 8529 44 0,52 % 

TELEMARK 6447 6533 86 1,33 % 

TROMS 4500 4580 80 1,78 % 

VEST-AGDER 3048 2881 -167 -5,48 % 

VESTFOLD 4617 4654 37 0,80 % 

ØSTFOLD 5798 5799 1 0,02 % 

Direktemedlemmer 
Utland 6 4 -2 -33,33 % 

SUM 123128 123911 783 0,64 % 

 
 
NJFF M og R hadde totalt en medlemsvekst på 1,98% i 2023, som er en del lavere enn i 2022 hvor vi hadde 7,26% 
økning. Ved utgangen av 2023 hadde vi 4686 medlemmer, 91 flere enn i 2022.  
 
Hele organisasjonen har hatt positiv medlemsvekst siste 4 år, og i 2023 ble det satt medlemsrekord med hele 
123 911 medlemmer! Det blir spennende å se utfallet av 2024 mtp. ekskludering av foreninger som ikke har 
vedtatt de nye vedtektene vedtatt av landsmøtet i 2021. Her er det viktig å presisere at det er foreningen som 
blir ekskludert, og ikke medlemmene. Medlemmer som tilhører eventuelle ekskluderte foreninger, kan be om å 
bli overflyttet som medlem til annen lokalforening, eller fortsette som direktemedlem. 
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5 Bålkaffe 

Det er på lokallagsnivå kontakten med medlemmene er. Det er derfor spesielt viktig å ivareta eksisterende 
medlemmer, få dem til å trives og føle seg ivaretatt, slik at de fornyer sine medlemskap. Attraktive aktiviteter, 
fokus på organisasjonskunnskap, nye vervekampanjer og medlemsfordeler, vil forhåpentligvis hjelpe 
lokalforeningene i dette arbeidet. 
 
Portalen er den viktigste kommunikasjonskilde ut til medlemmene våre. Det gjenstår fortsatt mye jobb for å få 
lokalforeningene til å bruke portalen og mulighetene som ligger her. Vi minner derfor om at det er mulig å få 
opplæring av våre organisasjonsinstruktører eller av NJFF sentralt, både i portalbruk og andre fagfelt innen 
hvordan drive en lokalforening. Vi kan spesialtilpasse et «Min Forening» kurs til din forening, der innholdet i kurset 
bestemmes ut ifra ønsker og behov fra dere tillitsvalgte. Ikke nøl med å ta kontakt om du trenger et kurs, vi er her 
for dere! 
Mange lokalforeninger er flinke til å oppdatere styresammensetning i «lokal medlemsadministrasjon». Det er viktig 
at informasjonen fra lokalforeningene er oppdatert slik at sentralleddet og regionlaget når ut til rette personer med 
vår informasjon, samt at medlemmene tar kontakt med riktig tillitsvalgt i foreningene. I tillegg ser vi at foreningene 
har enda mer å gå på ift. å legge ut sine aktiviteter i aktivitetskalenderen i portalen. Regionlaget får nesten daglig 
forespørsler om bl.a. jegerprøvekurs og andre aktiviteter, men det er vanskelig å gi svar når aktivitetene ikke 
ligger i kalenderen. Så oppfordringen er; «Vil dere ha flere medlemmer/ikke medlemmer på kurs, legg ut 
aktivitetene i aktivitetskalenderen» 
 
 
Portalen i kombinasjon med Facebook og Instagram, gjør at vi nå har tre viktige kanaler for å nå ut til medlemmer, 
potensielle nye medlemmer og samarbeidspartnere. Vi ser at det blir stadig viktigere å operere på ulike sosiale 
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medier for å nå alle vi ønsker. Ungdommene sverger mest til Instagram, de som er 40+ bruker mest Facebook 
osv. Det mest effektive er selvfølgelig å bruke alle plattformene om man har tid og mulighet for det.  
 
Vi anbefaler bl.a. foreningene til å bruke Instagram takeovers.. Det vil si at vi dere en kort periode lar andre ta 
over Instagramkontoen for å dokumentere en aktivitet eller sette ekstra fokus på et tema. En slik midlertidig 
overtakelse av sosiale media fører til økt oppmerksomhet dersom dette blir markedsført på rett måte. 
 
I 2022 har regionlaget vært mer synlig i media enn tidligere. Vi har vært både på radio, TV og lokalaviser i ulike 
sammenhenger. Regionstyret har ved gjentatte anledninger diskutert dette med viktigheten av synlighet i ulike 
medier, og ønsker å sette enda større fokus på dette kommende år. 
 

 

Årsmelding fra utvalgene 
 
 
Årsrapport Fiskeutvalget NJFF Møre & Romsdal 2023 
 
Utvalgets medlemmer i 2023: 

• Britt E. Drågen Sunndal JFF 

• Fritz Wahl Sula JFF 

• Arnfinn Lange, Molde JFF 

• Randulf Tverfjell, Leder, Molde JFF 

• Ole Kristian Løvik, Sunndal JFF 
 
Utvalget har hatt flere møter i løpet av året, både fysisk og på teams, og nesten fulltallig i alle møter. 
Kommunikasjonen og samarbeidet har imidlertid vært svært godt og nært både i møtene og ikke minst utenfor 
og mellom møtene. 
 
Vi har i hovedsak arbeidet med tre store saker: 
 
Sportsfiske konferansen Møre og Romsdal. 
Vi omtaler og sitter igjen med inntrykket av at denne konferansen er en 
suksess. Når det er sagt så er det med en hvis «bismak» da deltagelsen burde 
ha vært større. Saker som viktige fokus for 2023 som Rødlistet laks, Lukkede 
oppdretts anlegg 
Vannkraft i vernede vassdrag – lakseførende. Oppdrett av torsk, Pukkel laksen. 
Var tema på konferansen. (Se for øvrig egen artikkel/ref. i portalen.) 
 Neste konferanse: våren 2025.  

 
E lærings program. Denne ideen er styrebehandlet og 
konklusjonen er at den også legges frem på TV 
samlingen. Videre skal fiskeutvalget formulere dette 
til fremlegg på kommende landsmøte. 
 
Sivkutter. Tanken er å finne ut om det er behov nok 
for en  
sivkutter i regionen vår, får deretter koste innkjøp av 
en. Her er det utsendt informasjon og en 
spørreundersøkelsetil lokal lagene hvor de 

også tilbakemelder om dette er noe for den ift gjengrodde 
fiskevann.Vi har fått respons, men ønsker at flere tilbakemelder 
behovet. 
 
Videre har utvalget deltatt på møter med statsforvaltningen hvor b. a. 
fisketider, og oter problem var saker. En konklusjon fra dette møtet er 
at oterproblemene på Sunnmøre legges frem som egen sak på landsmøtet. 
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Planer utfordringer i 2023: 
Fluebinde samling, fortsatt under planlegging: 2024/høst 
Fylkes vald: Kontakte aktuelle parter i flere elver. 
Et vårmøte og et høstmøte med Statsforvalteren 
Fortsette arbeidet med E lærings program og Siv kutter. 
 
For Fiskeutvalget Møre/Romsdal JFF 
 
Leder Randulf Tverfjell  
Molde 19.02.2023 
 
 
 
ÅRSMELDING KVINNEUTVALG 
 
Utvalgets medlemmer i 2023 
 

• Christina Bøklepp Bjerknes 

• Gunn Elene Olsen 

• Ruth Hege Dyrhaug /Amalie Hånes Øyra 
 

 
De viktigste hendelsene i 2023 
 
Kvinnekontaktsamling 4-5/2 (Skaret) 
Endelig fikk vi arrangert kvinnekontaktsamling- dette er et teoretisk kurs om organisasjonslære og hva som 
innebærer å være kvinnekontakt i lokalforeningen. 7 damer deltok på samlingen og ga tilbakemelding om at  
dette var veldig kjekt og lærerikt. De fikk også etablert bekjentskaper i andre lokalforeninger. 
 
Årsmøtet 2023 (Molde) 
Nytt utvalgsmedlem valgt inn. 
Gunn Elene deltok på årsmøte. 
 
NJFF Kvinnekonferansen 2023 
21-23 april fikk Kvinneutvalget i M & R sammen med det sentrale kvinneutvalget  i NJFF gleden av å holde 
årets store Kvinnekonferanse i Hustadvika.  
Det deltok 22 jenter, de fleste var regionkvinnekontakter, men også lokalkvinnekontakter deltok.  
Ei toppers helg med faglig kunnskap og mye sosialt samvær.  
 
Tillitsvalgt samlingen 11-12/11 (Ulsteinvik) 
Hele utvalget deltok på tillitsvalgtsamlingen. 
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Turid og Ruth Hege under kvinnekontaktsamling 4-5/2 Skaret Bilde fra NJFF Kvinnekonferanse 21-23/4 
Hustadvika 
 
Hva har utvalget lykkes spesielt godt med? 
Vi har lyktes med å realisere kvinnekontaktsamling- kurs/tips/triks hvordan være kvinnekontakt i lokalforening 
og hvordan drive aktivitet. 
Det nye utvalget fungerer godt, men igjen Turid (tidligere leder og nå nestleder i region) har vært til stor hjelp. 
Også årets begivenhet på damesiden klarte vi å få til i region M & R. Etter å måtte flyttet Kvinnekonferansen til 
Stjørdal i 2022, var det ekstra kjekt at vi fikk til en kjempevellykket konferanse i Hustadvika i 2023.  
Har på planen for 2024 være mer synlige og samarbeide med andre utvalg.   
Vil prøve å bistå lokalforeninger som har ønske om litt dra hjelp for å komme i gang med kvinneaktiviteter. 
Utfordringer  
 
Den gjentagende utfordringen er som alltid og få nok deltagere til å gjennomføre aktivitet. Hvordan nå ut til 
flest mulig?? Hvordan holde pris nede når alt i marked har økt i pris??  
Kvinneutvalget hadde på årshjulet- fiskehelg for alle fiskeglade, men denne utgikk dessverre. 
Utfordringer i året som kommer/framtidsplaner  
Pris på aktivitet vil også i året som kommer være en utfordring. Lokasjoner for arrangementer har ikke alltid 
like stor overnattings muligheter og dessverre blir det da høy pris. 
I året som kommer skal vi delta på Kvinnekonferansen 19-21/4 på Hamar. 
4-5/5 inviterer vi til Kvinner, krutt og Cola. Dette er ei helg hvor skyting og sosialt står høyest på lista. Rifle, 
hagle og løpende elg. Det blir nok skutt så mange trening skudd at muligheten for oppskyting er til stede. 
Vi avslutter mai med skytekveld hos Åndalsnes JFF. 2-3/6 blir det fiskehelg på samme sted. 
Kvinnekontaktsamling er satt til 8-9/2- 2025.  
 
Christina B Bjerknes, leder Kvinneutvalget i NJFF M & R 
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ÅRSMELDING FAGUTVALG JAKT 
 
Utvalgets medlemmer i 2023: 
 
Svein Dalen 
Lars Olav Moen 
Ivar Wartdal 
Therese Rødal 
 
 
Aktiviteter 2023 
 
● Åtejakt på jerv i Oppskredstunnelen – booking system 

● Åtejakt på rev på Frei – booking system 

● Ettersøkseminar i Molde 11. februar med 60 deltagere. 

Er tydeligvis et stort behov for denne type fagseminar, og 

vi vil prøve få til tilsvarende i 2025 

● Gaupeseminar v/Rovdyransvarlig Lars Oav Moen på 

Aure og i Stordalen 

● 2 dager med skadefelling av gås på Harøya/Fjørtoft 

m/Svein Dalen 

● Jaktleders ansvar kurs på Aure og i Molde m/instruktør 

Sverre Heggset 

. 
 

 

• Introduksjonskurs hjortejakt oktober 

Fulltegnet kurs, men ingen dyr skutt. Så mindre dyr enn vanlig, og ingen på Kvalvåg, hvilker er uvanlig. 
Stiller oss spørsmål om stor avskyting siste årene begynner å gi rresultater? 

 
● Introjakt hjortejakt på Frei. desember 

Kun 3 deltagere, så kanskje litt sent på året å arrangere introjakt? 

Ingen dyr skutt grunnet vanskelige forhold med skaresnø og mye lys fra fullmåne. 

 

• Vi hadde også 2 dager med restjakt i desember, der det ble skutt 1 dyr av den resterende kvote. 
Restjakt er et populært tiltak, og vi var fulltegnet med 15 deltagere begge dager. 
 

• Introjakt hjort på Glomset Naturreservat i Skodje 
Hadde to introjakter der på et terreng vi fikk låne av Miljødirektoratet i påvente av at forvaltningen av 
terrenget skal overdras til Statskog 

 
● Introjakt Elg, Høylandet  

Regionlaget arrangerete introjakt elg for andre året på rad. Er et stykke å kjøre, men ser ikke ut som 
dette har noen betydning, da vi har hatt fulltegnet kurs med 10 deltakere fra hele fylket begge årene. 
Fikk ikke skutt elg, men alle deltagere hadde elg på post de 3 dagene det ble jaktet. 

 
● Opplæringsjakt rein på Snøhetta Øst. Vi var så heldige å få ett løyve med Snøhetta Villreinutvalg. 1 

simle ble skutt, og det ble sett en del rein 

 
Utfordringer for jaktutvalget i 2023 
 
Å skaffe løyve på rein til introjakt rein blir stadig vanskeligere, og er noe utvalget må jobbe mer med i 2023 
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Annet 
 
Utvalget har i 2023 satt fokus på flere viktige tema som f.eks. fri kalveavskyting på hjort og forvaltningen av 
hjort generelt, samt utfordringene enkelte lakseelver har på Sunnmøre med stor predasjon av oter på villaks. 
Utvalget jobber godt sammen, og har deltatt på begge tillitsvalgtsamlinger i regi av regionlaget. Utover dette 
har utvalget hatt flere utvalgsmøter, samt en privat, sosial helg i Dalsbygda på gården til Ivar Wartdal  
Svein Dalen 
Leder i jaktutvalget 
 
ÅRSMELDING AKTIVITETSUTVALG SKYTING 
 
Utvalgets medlemmer i 2022 
 

• Reidar Strand 

• Petter Jan Bjørkelid 

• Kurt Olav Sundsøy 
 

 
Viktigste hendelser 2023; 
 
Brukt en del tid på å sy sammen terminlista 
jaktskyting 
 
 

 
 
 
Hva har vi lykkes med; 
 
Sette opp terminlista 
Ellers så har det vert mye god skyting blant medlemmene. 
 
Ser også ut som jaktfeltskyting er blitt mer populært med godt 
oppmøte på stevner  
 
 
Sunndal jff   tok gull i lagskytng NM jaktfelt 
 
Reidar Strand tok gullet i yngre veteran. 
 
 

 
For utvalget  
 
Reidar  Strand – leder 
 

 
ÅRSMELDING BARNE- OG UNGDOMSUTVALG 
 
I 2023 har utvalget forsøkt å få i gang barne- og ungdomsaktiviteter i lokalforeningene. Som del av dette, har vi 
hatt mål om å inkludere lokalforeninger i alle våre arrangement. 
 
I år deltok tre fra Møre og Romsdal på Barne- og ungdomskonferansen (BUK) i Stavanger. Arrangementet ble 
avholdt 12. – 14. mai. Av de tre som deltok var to fra BU-utvalget til regionlaget, og en representerte Surnadal 
JFF. Arrangementet var lærerikt og ga oss inspirasjon og innspill for barne- og ungdomsarbeid, med fokus på 
både arrangement og administrativt arbeid. BUK kommer med mange gode innspill rettet inn mot 
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lokalforeninger, så vi vil anbefale alle lokalforeninger å få sendt en eller 
flere representanter til neste års konferanse. BUK 2024 arrangeres i 
sommer på Alta Folkehøyskole. 
 
I september var det planlagt opplæringsjakt i områdene til Sunndal 
fjellstyre og Eresfjord/Vistdal fjellstyre. Til dette arrangementet ble 
lokalforeningene med tilhørighet til fjellområdene kontaktet, om det var 
interesse for å samarbeide om dette arrangementet. Det ble ikke noe av 
arrangementet grunnet stengte jaktfelt for rypejakt. 
 
I høstferien i midten av oktober ble det arrangert jaktcamp for ungdom 
mellom 14 – 18 år. Den var planlagt med jakt i Oppdal bygdeallmenning, 
som året før. I år var det få påmeldte i arrangementet, kun to stykk. 
Jaktcampen til NJFF Møre og Romsdal ble derfor slått sammen med Eide 
JFF sitt arrangement i Surnadal i høstferien. Der deltok leder i utvalget 
som instruktør. På jakten ble det uttelling både på skogsfugl, rype og 
hare. 
 
 

 

 

 

 

 

 
ÅRSMELDING RI AVERSJONSDRESSUR 
 
AVERSJONSDRESSUR AV HUND, MOT HUSDYR OG KLOVVILT 
 
I vårt fylke har vi pr 31.12.2023 12 autoriserte instruktører, som utfører et fantastisk arbeid.  
Antall autoriserte instruktører er stabilt, men vi treng påfyll av nye som er villige til å gjere en innsats. 
 
De viktigste hendelsene i 2023 
Gjennomføring av teoretisk grunnkurs jakthund. 
Praktisk gjennomføring av aversjon for hund-sau 
 
Utfordringer/muligheter i året som kommer/framtidsplaner 

● Den største utfordringen er framleis å demme opp for at det ikke blir et totalforbud for bruk av elektrisk 
bånd til aversjonsdressur. 

● Å gjennomføre planlagte kurs med nok påmeldte 
● Å utdanne flere instruktører. 

 
 
Følgende kurs er planlagt gjennomført i 2024 

● Grunnkurs jakthund.. 
● Kurs for utdanning av flere aversjonsinstruktører. 

 
Med vennlig hilsen: 
 
Ola Johan Skaar 
Fylkesinstruktør i aversjons- og hundedressur 
 
 
 
 
 

6 Jaktcamp i høstferien 
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ÅRSMELDING RI ETTERSØK 
 
Det er kun arrangert ett kurs for lokale ettersøk instruktører på Teams i 2023, dette var ett oppdateringskurs. 
Det var kun 2 deltakere.  
Kurs for ettersøk VG del 2 ble avlyst grunnet liten interesse. Det ser ut til at det blir en del deltakere på kurset 
som skal holdes 25. mai 2024 i Ålesund 

 
 
Per Helge Pedersen – Regioninstruktør ettersøk 
 
 
 
ÅRSMELDING ORGANISASJONSINSTRUKTØRENE 
 
Til årsmeldinga 2023 for Møre og Romsdal JFF fra organisasjonsinstruktørene 
Organisasjons-instruktører for 2023 har vært Ole Mathias Risvik, Bård Andreassen og Hans Martin Dypvik. 
Kontakten mellom organisasjons-instruktørene har vært gjennom tillitsvalgt-samlinger i regi av regionslaget 
og Teams-møter. 
 
Vi har delt ansvaret slik at hver av oss har et spesielt fokus på våre nærmeste geografiske områder; Hans 
Martin – Sunnmøre, Ole-Mathias – Romsdal og Bård for Nordmøre. Vi har god kontakt med 
regionssekretæren, og kan bistå i oppgaver der vi blir bedt om det. 
 
I 2023 var det mange oppgaver knyttet til å få på plass mønstervedtekter i en del foreninger rundt om i Møre og 
Romsdal som manglet dette. I dette arbeidet har det vist seg at her var noen foreninger som var lite aktive og 
som manglet fungerende styre og delvis uten spor etter det årlige årsmøtet den siste tiden. Det arbeidet vi 
gjorde bidro til ny giv i noen av foreningene og avklare framtida for andre. En forening med 6 medlemmer er 
vedtatt av RS skal ekskluderes fra NJFF, da de ikke ønsker å vedta de nye normvedtektene bestemt av 
landsmøtet i 2021 skal være enhetlig for alle lokalforeningene. 
 
I tillegg har vi bistått med råd og veiledning i praktisk drift av foreninger. For eksempel gjennom portalkurs og 
organisasjons – råd og tips. Organisasjons-instruktørene er villige til å komme på besøk til lokallagene for å 
holde egne utviklings-kurs; «Min forening». Dette holdes for foreningens medlemmer og kan gå over en eller to 
kvelder/dager.  
 
 
 
ÅRSMELDING RI RIFLE 
 
Vi hadde ingen rifleinstruktør kurs i 2023, da ny instruktør fra 2022, Kurt Olav Sundsøy,  ønsket ett år på 
praktisering før han skal holde kurs. Vi har satt opp ett rifleinstruktør kurs i 2024. Så om din lokalforening 
trenger lokallag instruktører på rifle, meld dere på  kurset i aktivitetskalenderen 
 
ÅRSMELDING RI HAGLE 

 
Det ble holdt étt kurs i 2023 på Sula 
Kurset ble holdt over 2 dager (17 og 18. juni), 10 timer pr dag. (6 timer undervisning, 4 
timer organisering). Tot 20 timer. 6 stk var påmeldt, hvor av 5 stk deltok- og gjennomførte 
kurset. Kurset ble gjennomført iht til stuideplan 1003 Hagleinstruktørutdanning. 
 
Tilbakemeldingene fra kurset var gode og konstruktive, og på bakgrunn av disse vil jeg 
vurdere å blande mer sammen teori og praksis, for å unngå lange strekk med rein teori. 
 
Dette var første kurset jeg holdt som regioninstruktør, og var like lærerikt for meg, som 
det har vert for deltakere. Jeg ser frem til neste kurs i 2024 
 
Med vennlig hilsen Fritz Wahl – RI Hagle 



Årsmøte i NJFF Møre og Romsdal 
Scandic Alexandra Hotell, Molde, 17. mars 2024 

   33 
 

 
ÅRSMELDING HUNDEUTVALG 
 
Utvalgets medlemmer i 2023: 
Allan Nogva  
Oddbjørn Junge  
Per Gunnar Vidhammer  
 
 
De viktigste hendelsene: 
 
Grunnkurs Hund ved RI aversjon/dressur, Ola Johan Skaar 
Ettersøk VG del 2 utsatt til 2024  
Digital oppfrisking samling ettersøk instruktører  
 
Hva har utvalget lykkes spesielt godt med?  
Vi hadde et foredrag med Ola Johan Skaar på TV samlingen i november som det var stor interesse for. Vi får 
prøve å få til mer av dette i fremtiden 
  
Utfordringer  
Å bli bedre på markedsføring av kursene  
 
Utfordringer i året som kommer/framtidsplaner (årshjul)  
Å få nok påmeldte til kursene  
 
Allan Nogva 
Leder i hundeutvalget 
 
 
Regionlagets styre avslutter med følgende konklusjoner for perioden:  
Styret er av den oppfatning at regionlagets oppgaver er løst på en tilfredsstillende måte i 2023. Antall aktiviteter 
er tilsvarende lik de vi hadde i 2022. Ser dog en liten nedgang på hundekursene, der vi måtte avlyse kurs 
grunnet for få påmeldte. Dette er noe vi må se på hva kan være årsakene til. Vi må kanskje også se på hva vi 
kan gjøre for å holde kursavgiftene på et overkommelig nivå, i tider med store prisøkninger på det meste. 
 
Administrasjonen, styret og øvrige tillitsvalgte fortjener all ære og honnør for jobben som er gjort.  Utallige timer 
med frivillig arbeid er lagt ned av både styremedlemmene, instruktørene, samt andre frivillige i organisasjonen 
vår.  Styret retter en stor takk til alle involverte for godt samarbeid, og ønsker spesielt å takke tillitsvalgte som nå 
velger å takke for seg.  
 
Videre er vi evig takknemlig og ydmyk over den innsatsen som har blitt lagt ned i alle lokalforeningene i løpet av 
årsmøteperioden. Vi vil også takk de som bidrar med tilskudd og midler til aktiviteter og prosjekt slik at vi kan 
opprettholde ønsket aktivitetsnivå: Møre og Romsdal Fylkeskommune, Statsforvalteren i Møre og Romsdal, 
NJFF, Miljødirektoratet, Hustadvika Kommune, Romsdalsbanken, Gjensidige`s Bærekraftfond, GassROR IKT,  
og andre tilskudds givere fra lokalt næringsliv. 
 
 
Sivert Helland  
Leder 
 
 
Forslag til vedtak 
Årsmøtet godkjenner styrets årsberetning med medlemsutvikling og årsmeldinger fra administrasjon, utvalg og 
instruktører for 2023 
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7 Introjakt Elg på Høylandet 
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3. Regnskap - resultatregnskap og balanse 
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Forslag til vedtak:  

Årsmøtet godkjenner det fremlagte resultatregnskap, balanse og revisjonsberetning for 2023 

 
 
 
 

4.Innkomne saker med styrets vurdering og forslag til vedtak 
 
Det var ved fristens utløp for innmelding av saker til årsmøtet, ikke kommet inn noen saker til styret for 
behandling på årsmøtet i 2023. Styret legger frem to resolusjoner: «Oppdrett» og «Skytebaner» 
 
Sak 4.1 Resolusjon - Oppdrett 
 
Fiskeoppdrett truer naturen 
2023 ga oss tidenes dårligste laksefiske. Antall laks som kommer inn til kysten for å gyte er mer enn halvert de 
siste tiårene. Den negative effekten lakseoppdrett har på naturen utenfor oppdrettsmerdene er overveldende. 
Havforskningsinstituttet lanserte nylig sin årlige risikorapport for norsk fiskeoppdrett.  Virksomheten rammer 
miljøet hardt på grunn av oppdrettsprodusert lakselus, bruk av giftige impregneringsmidler for nøter, genetisk 
innblanding etter rømminger, en uvettig bruk av villfanget leppefisk og utslipp av møkk og fôr rester fra 
merdene - for å nevne noe. Rapporten er dessverre deprimerende lesing. Det er likevel viktig med denne typen 
godt faglig forankret kunnskap i en tid hvor kunnskapsgrunnlaget stadig forsøkes undergravet av de som 
ønsker å fortsette med en altfor liberal bruk av naturen. 
Åpen drift er katastrofalt for naturen 
Den åpne driftsformen er verken dyrevelferdsmessig eller miljømessig bærekraftig, og må snarest fases ut til 
fordel for en teknologi der man har et totalt fysisk skille mellom oppdrettsfisken og naturen utenfor merdene. I 
tillegg til oppdrett av laks og regnbueørret, lanseres nå torskeoppdrett som det neste «oppdrettseventyret». 
Om vi tillater torskeoppdrett å vokse så uhemmet som vi tillot med lakseoppdrett, kan konsekvensene bli svært 
dramatiske for kysttorsken. Norsk natur tåler ikke en uhemmet etablering av ny oppdrettsindustri der det ikke 
stilles krav om en reell miljømessig bærekraftig drift. 
 
Vi har ryddet opp en gang før 
På 70-tallet var utslipp fra den landbaserte industrien en stor belastning som medførte ødelagt natur og 
helsefare for befolkningen. Til slutt var det så ille at politikerne tok grep, og fikk avsluttet dette mørke kapittelet 
i industriens historie. Det skjedde fordi modige politikere stilte strenge krav og benyttet de virkemidler de 
hadde, nemlig lovverk og politiske føringer.  
Det er det samme vi ber om nå, men denne gangen gjelder det å stanse de negative miljøeffektene fra den 
industrien fiskeoppdrett faktisk er. 
Dersom vi ønsker at den ville atlantiske laksen, sjøørreten og kysttorsken skal overleve i framtiden, er vi 
avhengige av gode politiske føringer for næringen. Vi trenger modige kommuner og lokalpolitikere som setter 
på bremsen når industrien påfører miljøet og fisken store belastninger. Overgangen fra tradisjonelle åpne 
merder til lukket teknologi er den åpenbare løsningen, og det må skje raskt.  
NJFF Møre og Romsdal krever at 

• kommunene må stille konkrete krav om miljømessig forsvarlig drift, med nullutslipp av lakselus og 

sykdommer, nullutslipp av fisk og nullutslipp av miljøskadelige stoffer, før de aksepterer ny 

oppdrettsvirksomhet i sine sjø- og fjordområder 

• fylket må lage en regional plan for sjøområdene slik at ikke den samlete belastningen fra 

oppdrettsnæringen blir for stor i enkeltområder 

• all videre vekst i næringen, både nye anlegg og utvidelse av eksisterende, må skje med bruk av lukket 

teknologi 

• alle eksisterende oppdrettsanlegg må innen 2030 være faset over til lukkede løsninger 

 
Styrets forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner resolusjonen om oppdrett slik den er fremlagt 
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Sak 4.2 Resolusjon – Skytebaner 
 
De viktige skytebanene 
I M og R er hele 8,1% av befolkningen registrerte jegere, og hvert år er det ca. 13 300 nye som tar 
jegerutdanningen i Norge. Jakt stimulerer til friluftsliv, bidrar til bedre ressursutnyttelse av utmarka og er en 
viktig del av næringsgrunnlaget for mange grunneiere. For ikke å snakke om all den gode maten som bringes 
til bordet! 
Samfunnet stiller heldigvis strenge krav til jegerne. De skal «kunne sitt fag», også når det gjelder 
våpenhåndtering og å sikre de gode skuddene. Alle som vil jakte må først bestå en jegerprøve. Fokuset er på 
god jegermoral og kunnskap om naturen, og man må gjennomgå skytetrening med både hagle og rifle. 
Storviltjegerne må hvert år dokumentere sine skyteferdigheter ved å bestå en skyteprøve, og alle jegere trenger 
jevnlig skytetrening. 
 
 
Dyrevelferd 
Heldigvis har vi i dag mange skytebaner som gir jegerne mulighet til å etterkomme disse kravene.  Trening 
med våpen har med dyrevelferd og humanitet å gjøre. På skytebanen blir jegeren trygg på eget våpen og kjent 
med sin egen kapasitet som skytter. En trygg skytter er en god jeger. 
Hver kommune har egne ettersøk ekvipasjer som rykker ut når dyr er blitt skadet eller kan utgjøre en fare for 
omgivelsene. Typisk gjelder dette dyr som er påkjørt, eller har forvillet seg inn i bolig- og sentrumsområder. 
Slike situasjoner fordrer at de som skal gjennomføre ettersøk og eventuell avlivning, er utdannet som jegere og 
trent på lignende situasjoner. Skytebanene brukes i tillegg av politiet, forsvaret, heimevernet og Statens 
Naturoppsyn. 
Skyting er dessuten en idrett, hvor Norge har en sterk tradisjon med flere utøvere i verdenstoppen. Skytebaner 
er derfor klassifisert som idrettsanlegg og kvalifiserer for kommunal prioritering av spillemidler. 
 
Frivillig innsats, samfunnsnyttig arbeid 
Skytebanene er en viktig arena for å fremme de gode jegerne. Skytebanene drives i stor grad med frivillig 
innsats, mange av dem av jeger- og fiskerforeninger, og er i utgangspunktet altså ikke kommersielle foretak 
som genererer noe overskudd. I M og R har vi ca. 30 NJFF skytebaner. Disse er viktige både med tanke på 
rekruttering av jegere, trening av generelle skyteferdigheter, samt spesielt viktig for at man skal kunne avholde 
både lokale, regionale og nasjonale jaktskytestevner.  Det er ikke alltid nødvendig at hver kommune har egen 
skytebane, men det må sikres en reell tilgang på en bane i akseptabel avstand for jegerne som bor i distriktet. 
NJFF Møre og Romsdal ber om at kommunene våre ivaretar behovet for skytebaner ved å:  

• Planlegge for etablering av skytebaner i kommunenes arealplaner der skytebaner mangler 

• Inngå interkommunale samarbeid slik at det sikres en reell tilgang på skytebaner i hele fylket 

• Se verdien av og tilgodese skytebanene ved fordeling av spillemidler 

 
NJFF Møre og Romsdal 
17.3.24 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner resolusjonen om skytebaner slik den er fremlagt 
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5.Andre saker styret har satt på dagsorden 
 
Sak 5.1 – Medlemskontingent 
 
NJFF Møre og Romsdal ønsker å spele inn følgande sak til Landsmøtet 2024: 
 
Fastsetting av medlemskontingent 
 
Bakgrunn: 
Det vart fastsatt av Landsmøtet i 2021 at det skulle innførast rullerande medlemsskap og lik 
medlemskontingent på tvers av lokalforeiningar, med unntak av hovudmedlemskapet der lokalforeiningane 
sjølve kunne velge ut ifrå tre prisnivå. Landsmøtet gav si støtte til at Representantskapet skulle få fastsette 
prisen for dei ulike kategoriane innan for ei øvre ramme. Alt dette vart gjort med gode intensjonar for å gi betre 
utbytte av medlemsskapet sitt samt forenkle prosessen med å verte medlem i NJFF. 
 
Før dette vedtaket av Landsmøtet så var det også ein fast post på årsmøtet til lokalforeiningane å fastsette sin 
medlemskontingent. Forandringa no er at lokalforeiningane berre skal fastsette om dei ønsker lav, middels 
eller høgt prisnivå på hovudmedlemskapet. Den utfordringa som har oppstått i kjølvatnet av 
Landsmøtevedtaket i 2021 er at lokalforeiningane skal fastsette sitt prisnivå for kommande år under sitt 
årsmøte som skal gjennomførast innan 31.mars, medan den aktuelle kontingenten ikkje vert satt av 
Representantskapet før deira møte i oktober. Dette vil med andre ord sei at lokalforeiningane skal fastsette eit 
prisnivå for sitt hovudmedlemskap utan at dei har kjennskap til det aktuelle beløpet vil vere. 
 
Eit eksempel på dette er lokalforeiningane sitt årsmøte i 2022, rett i etterkant av Landsmøtet, då dei for fyrste 
gong skulle velje prisnivå. Einaste konkrete tall lokalforeiningane hadde å forhalde seg til då var den øvre 
ramma satt av Landsmøtet. Ein del lokalforeiningar følte seg tvungen til å gå for lav kontingent, som då hadde 
ei øvre ramme på 60kr til lokalforeininga, ettersom dei ikkje ønskte å få eit stort hopp i medlemskontingent. 
Denne prisen baserte dei seg då på og fekk seg ei overrasking i oktober då den endelege kontingenten vart 
45kr. Regionlaget fekk veldig mange henvendelsar rundt akkurat dette, der mange lokalforeiningar følte seg 
lurte. 
 
I all hovudsak er mykje av dette ein bagatell som kunne ha vert forhindra med god informasjonsflyt ut til 
lokalforeiningane der dei hadde fått konkrete tall å forhalde seg til. Eksempel på løysingar til dette vil vere: 

1. Representantskapet fastsetter kontingentsatsen for komande år på nyåret, i forkant av 
lokalforeiningane sine årsmøter. 

2. Representantskapet fastsetter kontingentsatsane for 2026 under møtet i oktober 2024. 
Begge desse alternativa vil føre til at lokalforeiningane har kjennskap til kontingentsatsane i forkant av sine 
årsmøter. 
 
Oppsummering: 
NJFF Møre og Romsdal oppfordrar Landsmøtet til å vedtektsfeste endring i praksisen rundt fastsetting av 
kontingentsatsen. Det er viktig at lokalforeiningane, som er grunnmuren i organisasjonen, har ei viss 
forutsigbarheit når det kjem kontingentsatsen, og dermed også sin eigen økonomi. 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Landsmøtet innførar ei endring i dei sentrale vedtektene §11 pkt 10 tilsvarande: Representantskapet skal: 
«Fastsette årlig kontingent innenfor Landsmøtets vedtatte ramme, i god tid før lokalforeningenes årsmøter.» 
 
 
Sak 5.2 E-læring for å løse fiskeravgift 
 
Fiskeutvalget foreslår at det skal innføres et. e-lærings program som obligatorisk kriterier for kjøp av statlig 
fiskeavgift, og ønsker spille saken inn til kommende landsmøte. 
 
Ved kjøp av fiskeavgift digitalt kommer det opp et e- læringsprogram. Dette må besvares før fiskeavgift kjøp 
er mulig. 
 
Begrunnelsen for forslaget er delt: 
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Det mest åpenbare er at det vil kunne bidra til at hele landets oppsynnskorps kan få en lettere og avklart 
oppgave. Alle som har hatt oppsyns oppgave ifb med fiske har hørt: Åå det visste jeg ikke.  Nei må jeg ha det 
(fiskeavgift). Nei jeg skulle bare ……   hvor står de 
Osv. med en slik ordning kan alle ha en visshet ift at regler er gjennomgått, mange diskusjoner konflikter 
unngås. 
 
Videre vil e-læringen heve kunnskapen vedr. sportsfiske og de stadig mere spesifikke regler som fisket består 
av. Kort kan forskjellen på ørret og laks nevnes, skille hann og hunn laks, kunnskap vedr. smitte, og for en 
gangs skyls fastsette hvordan CC skal gjennomføres.  Hva er og hvordan skal begrepet: bevegelig fiske foregå, 
er det flua eller mannen som ikke skal bevege seg over grensen for ulike vald. 
 
Vel alt ovenfor er gjenstand for store diskusjoner på sosiale media, vi mener at NJFF bør bidra til å sikre en 
samlet og enhetlig forståelse vedr. dette. 
Respekten for liv og NJFF ansvar for en best mulig forvaltningsmessig forståelse - utøvelse kan med en slik e-
læring økes til en mere seriøs forståelse som trengs i en situasjon hvor både Laks og ørret er satt flere steg 
tilbake og er under stadig press fra flere hold. 
 
Vi skriver ørret da all ørret i et anadrome vassdrag og blir en art, pr. i dag kalt sjø ørret. Det ville være mer riktig 
å snakke om ørret og innlandsørret, Dette ville forenkle forvaltningen ift flere elver, dette har vært dokumentert 
forsking i flere år) 
Sist kan det nevnes at av flere årsaker så sees, omsnakkes jakt mer seriøst enn fiske. <ikke minst kan det 
forklares ut ifra nødvendige regler lover vedr. våpen bruk. Inngangsporten her er jegerprøven og våpen søknad. 
På fiske siden har vi ikke slik hjelp fra lov verket. Et e- læringsprogram vil ikke sidestille dette med jakt-
jegerprøven, men det vil være et steg i retning i at det skal utvises et ansvar kombinert med kunnskap fra den 
enkelte fisker dersom vi sammen skal klare å forvalte anadrom fisk tilbake til de bestandene i tidligere hadde. 
 
E-læringsprogrammet bør/kan inneholde følgende tema: 

• Laksens syklus 

• Ørretens syklus 

• Forskjellen på Laks og ørret 

• Forskjellen på hann og hunn laks 

• Fang og slipp 

• Smittelære 

• Nasjonale versus lokale fiskeregler 

• Bevegelig fiske 

• Vald og valdgrenser 

• Vanlig kutyme i elva 
 
E-lærings program kan legges opp til flere spørsmål innen hvert tema, hvor et er rett svar. 
(ide fra jegerprøve appen) 
Unntaket er fang og slipp, her mener vi at det kreves en video som stopper opp og forklarer viktigheten i 
stoppen. Stopp ved kjøring av laks jamf. Tid fortom, våte hender jamfør slim skjell, fisk ikke ut av vann for 
fotografering o.s.v. 
 
Fiskeutvalget er selvsagt klar over at dersom/når forslaget blir dette et arbeid videre for eksv. Sportsfiske 
utvalget. Men det hadde vært meget bra å legge frem en eget laget versjon på landsmøtet. 
Dersom styret støtter forslaget, vil fiskeutvalget selvsagt jobbe videre med denne versjonen. 
 
Fiskeutvalget har diskutert om det er strategisk riktig å gå for et vedtak som innebærer et krav. Utvalget er 
imidlertid kommet til at dette ikke er spesielt mye å forvente av sportsfiskere da sett opp imot og vurdert ift det 
som skal til for å drive jakt for jegere. 
 
Styrets forslag til vedtak: 
 
NJFF skal arbeide for at et e-læringsprogram skal gjennomgå før fiskeavgift kan kjøpes. 
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Sak 5.3 Forslag om innskjerping av kravet til oppskyting av storviltprøven 
 
Jaktutvalget i NJFF M og R ønsker å skjerpe kravene til oppskyting av storviltprøven 
 
Begrunnelse: 
 
Jegere har stor tillit i samfunnet, og de må selv ta ansvar for å opprettholde tilliten de har til å utøve human og 
sikker jakt. Dette innebærer også krav til oppskyting av storviltprøven. 
 
Per d.d. ikke finnes begrensninger på antall forsøk på oppskyting. Så lenge man har foretatt de obligatoriske 
30 skuddene fordelt over to dager, kan man i prinsippet forsøke å skyte opp ubegrensede antall ganger i løpet 
av et jaktår.  
 
Det er helt klart flere ulike årsaker til at noen jegere trenger mange forsøk på å bestå oppskytingen, der èn av 
årsakene kan være at enkelte jegere ikke har trent nok i forkant av oppskyting. 
 
Å øke skyteferdighetene til jegerne ved at flere jegere trener mer i forkant av oppskyting, mener vi er et godt 
tiltak. Vi ønsker derfor at flere jegere finner veien til våre skytebaner, og vi må sammen finne måter å øke 
skytetrening blant jegere på.  
Mer trening vil sannsynligvis både redusere antall forsøk på oppskyting, bidra til mindre skadeskyting, samt 
sikre en mer human jaktutøvelse 
 
NJFF M og R ønsker med bakgrunn i dette; 
 

● Å begrense antall forsøk på oppskyting til maks tre forsøk per våpen per jaktår 
● Oppskyting på første våpen må være bestått før man kan skyte opp med flere våpen 
● Alle forsøk på oppskyting til storviltprøven registreres i appen «Min Jegerdokumentasjon», på lik linje 

med de 30 obligatoriske skuddene 
● Om man ikke har bestått oppskyting etter tre forsøk, sperres det i appen for flere forsøk på oppskyting 

inneværende jaktår, og jegeren må vente til påfølgende jaktår med å ta ny storviltprøve. 
 
Styrets forslag til vedtak: 
 
NJFF skal gå i dialog med Landbruksdepartementet og diskutere frem nye retningslinjer for gjennomføring av 
storviltprøven, der de nye retningslinjene ved oppskyting vil øke kvaliteten og skyteferdighetene til jegerne. 
 
NJFF M og R foreslår innføring av følgende krav ved oppskyting til storviltprøven: 
 

● Å begrense antall forsøk på oppskyting til maks tre forsøk per våpen per jaktår 
● Oppskyting på første våpen må være bestått før man kan skyte opp med flere våpen 
● Alle forsøk på oppskyting til storviltprøven registreres i appen «Min Jegerdokumentasjon», på lik linje 

med de 30 obligatoriske skuddene 
● Om man ikke har bestått oppskyting etter tre forsøk, sperres det i appen for flere forsøk på oppskyting 

inneværende jaktår, og jegeren må vente til påfølgende jaktår med å ta ny storviltprøve. 
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6.Budsjett og virksomhetsplan 2023 
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Forslag til vedtak: 
Årsmøtet vedtar budsjettet for 2024 som foreslått av styret 
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Virksomhetsplan 
 
NJFFs Arbeidsprogram for 2024 - Del 1 
 
INNLEDNING 

 

Visjonen til NJFF, «Jakt og fiskeglede til alle – for alltid», er den overordnede idé for våre planer, 

programmer og kommunikasjon. 

NJFFs høyeste myndighet, Landsmøtet, vedtok i 2021 et Handlingsprogram for 2022-2027. Dette 

handlingsprogrammet viderefører NJFFs strategiske målområder og hovedmål fra forrige 

handlingsprogram.  

Handlingsprogrammet gjelder for hele organisasjonen, og ligger til grunn for utarbeidelse av årlige 

arbeidsprogram. Arbeidsprogrammet er verktøy for planlegging i NJFF sentralt, regionlag og 

foreninger. 

 
Dette arbeidsprogrammet er todelt: 

Del 1 – Prioriterte innsatsområder i 2024 

Del 2 - Grunnleggende aktivitet i NJFFs virksomhet. 

 

1.  1. NJFFS FOKUS I 2024  

Vi skal i 2024 spesielt rette oppmerksomheten vår mot viktige rammefaktorer for det høstingsbaserte 

friluftslivet, oppfølging av organisatoriske vedtak fra Landsmøtet 2021, og NJFFs posisjon blant 

grupper og i områder vi i dag står svakt. 

Gjennom vårt arbeid vil vi sikre gode tilbud til medlemmene, øke interessen for jakt, fiske og 

annet friluftsliv i                             befolkningen, og forsterke vår relevans og påvirkningskraft i samfunnet. 

 
2. PLAN 

2.1 FELLES ARBEID OG HVOR VI SKAL 

For å rette fokuset og skape effekt må hele organisasjonen trekke i samme retning innen både 

satsningsområdene og løpende aktiviteter. 

Derfor er informasjonsarbeidet og kommunikasjonen i organisasjonen viktig, og betydningen av 

enhetlige budskap er essensielt. 

 

2.2 PRIORITETER 

NJFF skal alltid ha fokus på våre kjerneaktiviteter som er jakt og fiske, med mål om å sikre gode 

rammebetingelser og aksept i samfunnet.  

NJFF vil ha et engasjement på en rekke områder også i 2024.  Selv om noen områder vil få særskilt 

oppmerksomhet, og er listet i arbeidsprogrammets del 1, vil mesteparten av innsatsen være 

kontinuerlige, grunnleggende oppgaver som er nevnt i del 2.  Temaer som berører enkelte deler av 

landet er typiske i så måte, eksempelvis rovvilt- og villaksforvaltning, i tillegg til sportsfiske, 

jaktskyting, og vill mat. 

NJFF skal i 2024 ha særlig fokus på: 

• Tap av natur - sikre leveområder for vilt og fisk 

• Skytebaner 

• Strategi for miljø/bærekraft 
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• Opplæringsvirksomheten 

• Organisatorisk oppfølging av landsmøtevedtak 

• Urban satsing 

• Bekjempelse av pukkellaks 

• Barn og unge 
 

2.3 OPPGAVER 

2.3.1 Tap av natur-sikre leveområder for vilt og fisk 

• Sette sikring av viltets og fiskens leveområder på agendaen for kommune- og 
fylkestingsvalget. 

2.3.2 Skytebaner 

• Øke samfunnsforståelsen for behovet og nytten av skytebaner. 

• Arbeide for å etablere statlig fond for opprydding/sanering av   skytebaner. 

• Følge opp de kartlagte skytebanene med opplæring av    ressurspersoner. 
 

2.3.3 Miljøstrategi/bærekraftstrategi  

• Utarbeide strategi som oppfølging av landsmøtetes vedtak om tydeligere miljøengasjement. 

2.3.4 NJFFs opplæringsvirksomhet 

• Oppfølging av revidert opplæringsstrategi.  

2.3.5 Organisasjonsarbeid 

• Innføre enhetlige vedtekts normer i henhold til landsmøtets vedtak. 

• Etablere domsutvalget. 

• Styrke tillitsvalgtopplæringen 
 

2.3.6 Urban satsing 

• Videreføre satsingen på NJFF som en åpen og inkluderende organisasjon for alle frilufts 
interesserte. 

• Stimulere til utvikling og synliggjøring av organisasjonens samlede tilbud i områder der disse 
tilbudene ikke er allment kjent. 
 

2.3.7 Bekjempelse av pukkellaks 

• Sikre at staten ivaretar ansvaret med bekjempelse av pukkellaks  

• Arbeide for at det avsettes tilstrekkelige ressurs til å gjennomføre påkrevde tiltak, herunder 
midler til å lønne personell for å røkte fiskefeller. 

 

2.3.8 Barn og unge 

•  Utvikle tydelige konsepter for barn og ungdom. 

• Utvikle medlemsfordeler for ungdomsmedlemmer. 

• Øke antall jakt- og fiskeskoler, jaktskytterskoler og leirtilbud. 

• Rekruttere og utdanne flere unge instruktører og tillitsvalgte. 

• Utvikle tilbud til de yngste målgruppene. 

• Legge til rette for deltagelse i vilt- og fisketiltak for barn og ungdom 

 

 
SYNLIGHET OG SAMARBEID 

 

Vi skal sikre vår synlighet i samfunnet og påvirkningsevne i saker som er viktige for NJFF. Derfor må 

vi aktivt søke samarbeid med politikere, offentlige instanser og interesseorganisasjoner og påvirke 

nasjonale og internasjonale beslutninger som får konsekvenser for jakt- og fiskeinteressene.  

Et godt samarbeid fra NJFFs side krever aktiv deltakelse og initiativ på alle nivåer. Vi må balansere 

pragmatisme med integritet og prinsippfasthet i våre diskusjoner med andre aktører. 
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NJFFs Arbeidsprogram 2024 - Del 2 
 

1. NJFFS STRATEGISKE MÅLOMRÅDER OG HOVEDMÅL 

 
UTØVELSE AV JAKT, FISKE OG ANNET FRILUFTSLIV 

• Vårt tradisjonsrike høstingsbaserte friluftsliv skal være tilpasset samfunnsutviklingen og 

ha bred allmenn anerkjennelse. 

• Allmennheten skal ha god tilgang på jakt og fiske og annet friluftsliv. 

• Naturgrunnlaget skal være godt ivaretatt gjennom bærekraftig bruk og god forvaltning, slik at 

det produseres høstbare overskudd av vilt og fisk. 

• NJFF skal ta et tydelig miljøansvar. 
 
ORGANISASJONEN 

• NJFF skal være en sterk organisasjon som ivaretar medlemmenes interesser. 

• Jegere og fiskere skal ha god kunnskap om og respekt for vilt, fisk og regelverk. 

• NJFF skal ha attraktive medlemstilbud til jegere, fiskere og andre friluftsinteresserte. 
 

2. NJFFS ARBEID I 2024 

 
MEDLEMSFORDELER OG -TJENESTER 

• Gjennomgå og modernisere vervevirksomheten. 

• Utvikle nye medlemsfordeler. 

• Utvikle en mer enhetlig prisstruktur på aktiviteter og tilbud. 

• Videreutvikle digitale verktøy for bedre medlemsadministrasjon og -kommunikasjon. 

• Styrke Jakt & Fiske som (digital) medlemsfordel.   
 
KOMMUNIKASJON OG MARKEDSFØRING 

• Bruke NJFF.no som organisasjonens primære kommunikasjonskanal. 

• Konsolidere digitale tjenester utenfor njff.no inn under hovedsiden der det er hensiktsmessig. 

• Styrke det kommunikasjonsfaglige kunnskapsnivået i organisasjonen. 

• Utgi og videreutvikle Jakt & Fiske på papir og digitalt. 

• Utvikle og ta i bruk målrettet medlemskommunikasjon. 

• Posisjonere NJFF som en ledende aktør for å fremme vill mat. 

• Utvikle og tilby materiell for økt synlighet ute i organisasjonen. 
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KVINNER 

• Markedsføring av kvinneaktiviteter med større vekt på bredden av aktiviteter kvinner driver 
med. 

• Styrke kommunikasjonen mellom tillitsvalgte på kvinnesiden. 

• Rekruttere og utdanne flere kvinnelige instruktører og tillitsvalgte. 

• Videreføre kvinnekontaktordningen. 

• Gjennomføre aktiviteter spesielt rettet mot kvinner , herunder høstingsbaserte friluftsaktiviteter 
i urbane strøk. 

• Synliggjøre gode rollemodeller. 
 
ORGANISASJON 

• Videreføre arbeidet med oppfølgingen av landsmøtevedtakene fra 2021. 

• Videreføre konseptet «Min forening/Mitt lag». 

• Ha organisasjonsinstruktører tilgjengelig for alle regioner. 

• Øke bruken av organisasjonens standardiserte administrative verktøy. 

• Ivareta god tilskuddsforvaltning til beste for hele organisasjonen. 

• Gjøre «Min side» mer brukervennlig. 

• Arbeide aktivt for god organisasjonskultur. 

 
 
OPPLÆRINGSVIRKSOMHET 

• Stimulere til økt aktivitet gjennom instruktørordningene. 

• Videreføre kurs- og studievirksomheten blant annet gjennom Studieforbundet natur og miljø. 

• Videreutvikle opplæringsaktivitetene sammen med Jakt- og Fiskesenteret. 

• Styrke kommunikasjon med tillitsvalgte og instruktører. 

• Ivareta vår posisjon som ledende tilbyder av jegerprøveopplæring.  
 
ALLMENNHETENS ADGANG TIL JAKT OG FISKE 

• Sikre allmennhetens tilgang til jakt og fiske ved å: 

- videreføre lokalt og sentralt samarbeid med offentlige og private 

grunneiere/rettighetshavere 

- følge opp utviklingen med framtidig forvaltning av statsgrunn i Nordland og Troms 

- følge opp saken om retten til land og vann i Karasjok. 

- arbeide for at Statskog skal forvalte jakt og fiske på eiendommene til 
Opplysningsvesentes Fond (OVF). 

• Arbeide for en organisering av Statskog som styrker muligheten for å følge opp 

målsettingen om aktiv tilrettelegging for jakt, fiske og annet friluftsliv. 

• Arbeide for en utvikling av Statskog til en ledende kunnskapsleverandør innenfor forvaltning 

av jakt, fiske og naturgrunnlaget. 

• Arbeide for å sikre oggrunnlovsfeste allemannsretten. 

 
JAKT OG VILTFORVALTNING 

• Stimulere til rekruttering blant annet gjennom introjakter.  

• Bidra til en kunnskapsbasert viltforvaltning, herunder starte arbeidet med ressurssider om 
vilttiltak. 

• Videreføre arbeidet for sikker og human jaktutøvelse. 

• Forsterke innsatsen for å oppnå bedre ivaretakelse av villreinen, med særlig vekt på 

oppfølging av kvalitetsnormen og klassifiseringsrapporter 

• Følge opp videre arbeid med å bekjempe skrantesyken (CWD), samt prosess med reetablering 
av villrein i Nordfjella sone 1. 

• Arbeide for en rovviltforvaltning i tråd med organisasjonens vedtak. 
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• Arbeide med modernisering av viltloven i tråd med organisasjonens vedtak. 

• Arbeide med ivaretakelse av habitater i landbruks- og skogsområder 
 
FISKE OG VANNFORVALTNING 

• Stimulere til økt sportsfiskeinteresse i samfunnet gjennom: 

- gode sportsfisketilbud til barn og ungdom 

- synlighet og opplæring på fiskesiden gjennom sosiale medier, med mål om å nå unge 
og fiskeinteresserte. 

- å økeoppmerksomhetenrundt innlandsfiske 

- å videreføre engasjementet innenfor marint fiske 

- å utvikle konkurransevirksomheten med særlig fokus på rekruttering 

• Styrke samarbeidet på fiskesiden mellom organisasjonsleddene. 

• Påvirke myndighetene for å sikre en videreføring av et allsidig sportsfiske, herunder sikre 

allmenhetens tilgang. 

• Videreføre arbeidet for å sikre bærekraftig forvaltning av våre ville laksefisker, bl.a. ved å: 

- bidra til en miljømessig bærekraftig oppdrettsvirksomhet 

• Påvirke til miljøforbedringer i forbindelse med vilkårsrevisjoner. 

• Bidra aktivt i arbeidet med vannforvaltning, og gjennomføre praktiske fisketiltak. 

• Bidra til moderne kunnskapsbasert forvalting, kultivering og restaurering av vann, 
vassdrag og sjøområder, med sikte på et attraktivt fiske. 

- Gjennomføre «Sjøørretriket» 

- Følge opp tiltaksplanen for Oslofjorden 

- Videreføre arbeidet innenfor marin forvaltning. 
 
 JAKTSKYTING/VÅPEN 

• Arbeide for et godt og bredt tilbud på skytebaner 

• Sikre gode rammer for  jakt og konkurranseskyting. 

• Sikre god gjennomføring av konkurransevirksomheten (inkludert NM-arrangementer og 

andre terminfestede stevner) og annen skyteaktivitet. 

• Sikre samarbeid mellom sentralledd, regionlag og lokalforeninger i forbindelse 

med         skytebanesaker, herunder tilgang til baner. 

• Synliggjøre kommunenes rolle og ansvar for å opprettholde tilbud om skytebaner 

 
JAKTHUND 

• Fortsette engasjementet innenfor ettersøksvirksomheten. 

• Tilby flere instruktør-, aversjons-, ettersøks- og dressurkurs. 

• Følge opp ny hundelov. 

• Arbeide for å bevare vår kulturtradisjon for løshundjakt. 

• Bidra til å sikre de særnorske jakthundraseneArbeide for å fortsatt ha gode muligheter for 
trening, prøving og bruk av jakthunder 
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MILJØ- OG ENERGIPOLITIKK 

• Synliggjøre og styrke NJFFs miljøengasjement, blant annet ved å utarbeide en miljøstrategi for hele 
organisasjonen. 

• Videreføre engasjementet for å ivareta leveområder for vilt og fisk, herunder motvirke bit for bit-

nedbygging av natur. 

• Følge opp NJFFs energipolitiske plattform, herunder rammer for konsesjon for havvind. 

- Arbeide for rammer for utbygging av vindkraft som ivaretar natur og friluftsliv. 

- Medvirke til at eldre vannkraftutbygginger oppgraderes. 

- Følge opp vilkårsrevisjoner i eldre vannkraftutbygginger. 

- Medvirke til økt fokus på energiøkonomisering/energisparing. 

• Bidra til å begrense spredning av fremmede arter 

 
ADMINISTRASJON 

• Utvikle og sikre god bruk av administrative, digitale verktøy. 

• Sikre gode kommunikasjonsløp i hele organisasjonen. 

• Heve kompetansen i bruk av moderne kommunikasjons- og IT-verktøy. 

• Arbeide for forenkling av administrative prosesser. 

• Sørge for god personalpolitikk i hele organisasjonen. 

• Legge til rette for en transparent, sunn og balansert økonomi med gode rutiner på alle nivåer  i 

organisasjonen. 

• Forvalte organisasjonens eiendommer og anlegg med god drift. 
 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet vedtar virksomhetsplanen for 2024 som forelagt 
 

 
8Styre og utvalg 2023 (de som var tilstede) 
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7.Valg av styre og utvalgsmedlemmer i henhold til §7 
 

 
 
Forslag til vedtak:  
Valgkomiteens forslag vedtas slik det er lagt frem for årsmøtet 
 
 

Verv: Navn Forening Valgt Valg 2024 Virketid Sjekket Kommentar

Leder Hans Bjarne Tennøy Fræna JFF 2024 NY 2 år V

Nestleder Turid Sættem Eggen Surnadal JFF 2022 Ikke på valg 2 år V

Kasserer Tove Hundseth Sunndal JFF 2016 Gjenvalg 2 år V

Sekretær Kjetil  Håve Molde JFF 2024 NY 2 år V

Leder Fagutvalg fiske Randulf Tverfjell Molde JFF 2016 Gjenvalg 2 år V

Leder fagutvalg jakt Svein Dalen Skodje JFF 2021 Ikke på valg 2 år V

Leder ungdomsutvalget Heidi Walle Reiten Surnadal JFF 2024 NY 1 år V Sitte ut virketiden til  Ole Mathias Risvik

Leder aktivitetsutv. Skyting Reidar Strand Sunndal JFF 2017 Ikke på valg 2 år V

Leder aktivitetsutv. Hund Allan Nogva Eide JFF 2023 Ikke på valg 2 år V

Kvinnekontakt Christina Bjerknes Fræna JFF 2022 Gjenvalg 2 år V

1. vara for styret Beatrice Bjørkedal Volda JSPFL 2023 NY 1 år V Rykker opp fra 2. ti l  1. vara 

2. vara for styret Randi Døving Ålesund JFF 2024 NY 1 år V

Medlem fagutvalg jakt Therese Rødal Kr.sund & N. JFF 2023 Ikke på valg 2 år V

Medlem fagutvalg jakt Ivar Wartdal Ålesund JSF 2023 Gjenvalg 2 år V

Medlem fagutvalg jakt/rovvilt Lars Olav Moen Halsa JFF 2022 Gjenvalg 2 år V

Medlem ungdomsutvalg Karl Will iam Dalen Ålesund JSF 2024 NY 2 år V

Medlem ungdomsutvalg Christian Breivik Sula JFF 2024 NY 2 år V

Medlem fagutvalg fiske Arnfinn Lange Molde JFF 2019 Ikke på valg 2 år V

Medlem fagutvalg fiske Britt Elin Drågen Sunndal JFF 2022 Gjenvalg 2 år V

Medlem fagutvalg fiske Jan Melseth Sykkylven JFF 2024 NY 1 år V

Medlem fagutvalg fiske Ole Kristian Løvik Sunndal JFF 2023 Gjenvalg 2 år V

Medlem Aktivitetsutv. Skyting Kurt Olav Sundsøy Averøy JFF 2019 Ikke på valg 2 år V

Medlem Aktivitetsutv. Skyting Andreas Berg Fræna JFF 2024 NY 2 år V

Medlem aktivitetsutv. Hund Oddbjørn Junge Smøla JFF 2023 Ikke på valg 2 år V

Medlem aktivitetsutv. Hund Per Gunnar Vidhammer Skodje JFF 2019 Gjenvalg 2 år V

Medlem kvinneutvalg Gunn Elene Olsen Valldal JFF 2015 Ikke på valg 2 år V

Medlem kvinneutvalg Grethe Søyseth Straumsnes JSK 2024 NY 2 år V

Valgkomitè leder Annette Langdal Valldal JFF 2022 Ikke på valg 3 år V

Medlem 2023 NY 3 år Sitter ut virketiden til HBT som er innstilt til ledervervet

Medlem Anders Magne Ormset Surnadal JFF 2024 NY 3 år V

Valg 2024
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FORSLAG FRA VALGKOMITEEN OM GODTGJØRELSE TIL TILLITSVALGTE I REGIONLAGET 
 
Valgkomiteen foreslår auke av godtgjersle for sekretær i styret og møtegodtgjersle for alle styre- og 
utvalgsmedlemmer. For andre tillitsvalte i foreslår valgkomiteen inga auke og at gjeldande godtgjersle for 
2022 skal vere retningsgivande. 
 
Leder: Kr. 13 390,- 
Nestleder og kasserer: Kr. 10 300,- 
Utvalgsledere: Kr 4120,- 
Sekretær: kr. 3000 
 
Alle styremedlemmer: kr. 250 pr. møte 
Utvalgsmedlemmer: kr. 250 pr. møte (attesteres av leder/regionsekretær/kasserer), under forutsetning at 
møtereferat foreligger 
 
For reiser - alle tillitsvalgte: 
Kjøring: Etter statens satser 
Diett: Etter regning 
Øvrig transport: Etter regning 
 
Tapt arbeidsfortjeneste: 
På møter som blir «pålagt» må avholdes i arbeidstiden, gis det godtgjørelse for tapt arbeidsfortjeneste på kr. 
210,- pr time. Gjelder møter med offentlige 
myndigheter, møter med lokallag og seminar der medlemmer i styret må møte i arbeidstida 
 
Det settes et tak på utbetalingen på kr. 20 000,- pr. år.  Det utbetales ikke tapt arbeidsfortjeneste der 
møteinnkaller eller andre aktører betaler dette. 
Administrasjons leder/styreleder skal godkjenne på forhånd. Attestasjonen er møtereferat 
 
Innberetning til myndighetene skjer etter gjeldende regler 
Tapt arbeidsfortjeneste rapporteres som lønn. Mottaker har selv ansvar for å betale skatt på 
lønn/honorar/godtgjørelse, når total utbetaling overstiger kr. 10.000 
 
 
Valgkomiteen 
 
Oddbjørn Opstad 
Annette Langdal 
 
Forslag til vedtak:  
Valgkomiteens forslag vedtas slik det er lagt frem for årsmøtet 

 
 

8.Valg av ledere til årsmøteutnevnte utvalg 
 
Valg av styre, utvalgsledere og utvalgsmedlemmer blir gjort samlet under sak 7  
 
 
 

9.Valg av valgkomite 
 
Valg av valgkomite blir gjort samlet under sak 7 

 
Forslag til vedtak 
Styrets forslag til valg av nytt medlem i valgkomiteen vedtas slik det er lagt frem 
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10.Valg av revisor(er) og vararevisor for ett år 
 
NJFF Møre og Romsdal har ekstern statsautorisert revisor, Romsdal Revisjon AS 
Styret oppfordrer årsmøtet til å videreføre ordningen med ekstern statsautorisert revisor, grunnet stadig større 
krav til rapportering til myndigheter og tilskudds givere 
 
Styrets forslag til vedtak 
Årsmøtet vedtar å videreføre avtalen med ekstern statsautorisert revisor 
 
 

 
 

 
Tvillingkje rådyr reddet fra slåmaskinen 
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Vedlegg 1. Vedtekter NJFF M og R
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Vedlegg 2 Protokoll fra Årsmøtet 2023 
 
 
Protokoll fra Årsmøtet i NJFF Møre og Romsdal 2023 

 
 
Årsmøtet ble gjennomført fysisk på Scandic Alexandra Hotell, 26. mars kl. 10 - 15. Innkalling og saksdokumenter 
var sendt ut på forhånd til alle foreninger og delegater og gitt frist for tilbakemelding med innspill og saker. 
Ingen saker var kommet inn på forhånd innen frist 26. februar. Påmeldte delegater ble ropt opp ved møtets start. 
 
Velkommen ved leder Sivert Helland 
 
1. Konstituering av møtet.  
- Godkjenning av delegater, Sivert Helland, Reidar Strand og Svein Dalen 
Ved møtets start var det 32 stemmeberettigede delegater fra 10 foreninger. Fra og med sak 7 var det 33 
stemmeberettigede delegater. 
 
- Godkjenning av innkalling, Sivert Helland 
VEDTAK: Innkallingen er godkjent.  
 
- Godkjenning av dagsorden, Sivert Helland  
VEDTAK: Dagsorden er godkjent 
 
- Godkjenning av forretningsorden, Sivert Helland 
VEDTAK: Forretningsorden er godkjent  
 
- Valg av ordstyrer, Sivert Helland 
VEDTAK: Hans Martin Dybvik er ordstyrer 
 
- Valg av sekretær, ordstyrer  
VEDTAK: Bård Andreassen er sekretær 
 
- Valg av tellekorps, ordstyrer  
VEDTAK: Bill Thomelty (KNJFF) og Gunn Olsen (Valldal JFF) er tellekorps 
 
- Valg av redaksjonskomite, ordstyrer  
VEDTAK: Regionsekretær, Bård Andreassen (Surnadal JFF) og Åsmund Asper (Fræna JFF) er redaksjonskomite 
 
- Valg av to delegater til å underskrive protokollen, ordstyrer  
VEDTAK: Jakob Bolstad (Molde JFF) og Reidar Frisenberg (Molde JFF) er protokollvitner 
 
2. Årsberetning fra siste kalenderår, Sivert Helland, Monica Malmedal, utvalgslederne 
VEDTAK: Årsmøtet godkjente styrets årsberetning med medlemsutvikling og årsmeldinger fra administrasjon, 
utvalg og instruktører for 2022. 
 
 
3. Revidert regnskap fra siste kalenderår, Tove Hundseth 
VEDTAK: Årsmøtet godkjente det fremlagte resultatregnskap som viser et overskudd på kr 164.474, og en 
balanse på kr 2.257.757, samt revisjonsberetning for 2022. 
Disse tok ordet i saken: 



Årsmøte i NJFF Møre og Romsdal 
Scandic Alexandra Hotell, Molde, 17. mars 2024 

61 
 

Oddbjørn Opstad (Midsund) og Bård Andreassen (Surnadal) 
 
4. Innkomne saker/ resolusjoner, med styrets forslag til vedtak, Sivert Helland 

4.1 Resolusjon «Økende energibehov og fare for tap av natur».  
NJFF M og R er bekymret for at hastverket med å dekke fremtidige energibehov vil føre til at verdifulle 
deler av naturen ofres. Energibehovet i Norge er stadig økende, og vi må vurdere ulike tiltak, men vi er 
svært bekymret for at viktige deler av norsk natur kan bli skadelidende om denne omstillingen går for 
raskt. Ved å sette en resolusjon vedtatt av årsmøtet, viser NJFF Møre og Romsdal at de tar et tydelig 
standpunkt ift. et økende energibehov, og at tiltak for å dekke energibehovet skal være minst mulig 
skadelidende på norsk natur. 
Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner resolusjonen slik den er fremlagt i eget vedlegg.  

VEDTAK: Enstemmig vedtatt. 
 
Disse tok ordet i saken:  
Bård Andreassen (Surnadal) 
 
5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden  
 5.1 Kontingentsatser 2024, Sivert Helland 

Styrets innstilling: Årsmøtet gir sin innstilling til kontingentsatsar etter gjeldande tabell og gir NJFF Møre 
og Romsdal sin representant i Representantskapet i oppgåve å arbeide for å få kontingentsatsane for 
2024 så nær denne målsetninga som mogleg. 

Kategori Sentralt Fylke Forening Totalt 

Hovedmedlemskap, med J&F, lav 590 80 50 720 
 

Middels 590 80 120 790 

Høy 590 80 210 880 

Barne- og ungd. med J&F 305 50 50       405 

Barne- og ungd. uten J&F 175 50 50 275 

Pensjonist/uføremedl med J&F 425 85 50 560 

Ektefelle/samboermedl uten J&F 180 80 50 310 

Sidemedlemskap uten J&F 180 25 190 395 

Æresmedlemskap 305   305 

Direktemedlemskap med J&F 800   800 

Familiemedlemskap 775 115 220 1110 

VEDTAK: Enstemmig vedtatt 
Disse tok ordet i saken: 
Jonny Winsjansen (Sykkylven) 

 
 5.2 , Vedtektsendring - Vara frå fagutvalg til styremøter  

Saken ble trukket av regionstyret før realitetsbehandling, med henvisning til eksisterende vedtekter for 
laget. 

 
5.3 Utnevnelse av NJFF sin innsatsmedalje,  
Styret i NJFF M og R hadde innstilt å tildele innsatsmedaljen til 4 medlemmer i 2023. 

Forbundsstyret vedtok i sitt møte 2. mars 2023 å tildele innsatsmedaljen til: 

  Einar Arne Ytrelid   Skodje JFF 
Per Gunnar Vidhammer  Skodje JFF 
Oddbjørn Opstad    Midsund JFF 
Reidar Strand     Sunndal JFF 

 

Disse bli utdelt av Beate Krokan Carlsson, administrasjonssjef i NJFF, til stående applaus fra årsmøtet. 
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6. Styrets forslag til virksomhetsplan og budsjett 2023 
 6.1 Virksomhetsplan, Sivert Helland 
 VEDTAK: Årsmøtet vedtar virksomhetsplanen for 2023 som forelagt 
 
 6.2 Budsjett 2022, Tove Hundseth 

Framlagte forslag til budsjett hadde ikke hensyntatt økt inntekt medlemskontingent, og kasserer ba om 
at den posten blir økt med kr 40.000. Med denne korreksjonen gir det et budsjettert underskudd på kr 
94.956 for 2023, alt annet uendret. 
VEDTAK: Framlagt budsjett, med ovennevnte endring, vedtatt. 

 

7. Valg av styre og utvalgsmedlemmer i henhold til § 7, Oddbjørn Opstad, valgkomiteen.  
Valgkomiteens innstilling som følger; 

Innstilling til valg 2023         

Verv Navn Forening Status valg i 2023 Virketid 

Leder Sivert Helland Herøy og Sande jff Ikke på valg 2 år 

Nestleder Turid Sættem Eggen Surnadal JFF Gjenvalg 2 år 

Kasserer Tove Hundseth Sunndal JFF Ikke på valg 2 år 

Sekretær Bård Andreassen Surnadal JFF NY 1 år (2 år) 

Leder fagutvalg fiske Randulf Tverfjell Molde JFF Ikke på valg 2 år 

Leder fagutvalg jakt Svein Dalen Skodje JFF Gjenvalg 2 år 

Leder ungdomsutvalget Ole Matias Risvik  Eide JFF NY 2 år  

Leder aktivitetsutv. Skyting Reidar Strand Sunndal JFF Gjenvalg 2 år 

Leder aktivitetsutv. Hund Allan Nogva EideJFF NY 2 år 

Kvinnekontakt Christina Bjerknes Fræna JFF Ikke på valg 2 år 

1. vara for styret Astrid Nerhus Dale Valldal JFF NY 1 år 

2. vara for styret Beatrice Bjørkedal Volda JSPF NY 1 år 

          

Medlem fagutvalg jakt Therese Rødal Kristiansund og N. JFF NY 2 år 

Medlem fagutvalg jakt Ivar E. Wartdal Ålesund JSFF NY 1 år (2 år) 

Medlem fagutvalg jakt/rovvilt Lars Olav Moen Halsa jff Ikke på valg 2 år 

Medlem ungdomsutvalg Christian S. Holmen Kristiansund og N. JFF Gjenvalg 2 år 

Medlem ungdomsutvalg Martin Remseth Ålesund og Sunnmøre JFF NY 1 år (2 år) 

Medlem fagutvalg fiske Arnfinn Lange Molde JFF Gjenvalg 2 år 

Medlem fagutvalg fiske Britt Elin Drågen Sunndal JFF Ikke på valg 2 år 

Medlem fagutvalg fiske Fritz Wahl Sula JFF Ikke på valg 2 år 

Medlem fagutvalg fiske Ole Kristian Løvik Sunndal JFF NY 1 år 

Medlem Aktivitetsutv. Skyting Kurt Olav Sundsøy Averøy JFF Gjenvalg 2 år 

Medlem Aktivitetsutv. Skyting Petter Jan Birkeid Sula JFF Ikke på valg 2 år 

Medlem aktivitetsutv. Hund Oddbjørn Junge Smøla JFF NY 2 år 

Medlem aktivitetsutv. Hund Per Gunnar Vidhammer Skodje JFF Ikke på valg 2 år 

Medlem kvinneutvalg Gunn Elene Olsen Valldal JFF Gjenvalg 2 år 

Medlem kvinneutvalg Amalie Sætre Øyra Vanylven JFF NY 1 år (2 år) 

 
Alle valg, med unntak av valg av medlem til fagutvalg fiske, ble valgt med akklamasjon.  
Det kom benkeforslag på nytt medlem fiskeutvalg. Skriftlig valg. Resultatet viste: 
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 Ole Kristian Løvik 30 stemmer – valgt for 1 år. 
 Roger Hustad    2 stemmer 
 Blank     1 stemme 
 
7.1 Godtgjøring for tillitsvalgte, Oddbjørn Opstad  

Valgkomiteen foreslår auke av godtgjersle for sekretær i styret og møtegodtgjersle for alle styre- og 
utvalgsmedlemmer. For andre tillitsvalte foreslår valgkomiteen inga auke og at gjeldande godtgjersle for 
2022 skal vere retningsgivande. 

 Nye satser: 

• Sekretær:    kr. 3000 

• Alle styremedlemmer:   kr. 250 pr. møte 

• Utvalgsmedlemmer:   kr. 250 pr. møte  
Under reisegodtgjørelser ble det fra regionsekretæren presisert at kjøring blir godtgjort etter statens skattefrie satser som i 
2023 er kr. 3,50 per km. 

 
VEDTAK: Valgkomiteens innstilling vedtatt. 
 
8. Valg av ledere til årsmøteoppnevnte utvalg v/ valgkomiteen  
Valg av styre, utvalgsledere og utvalgsmedlemmer ble gjort samlet under sak 7.  
 
 
9. Valg av valgkomite, ordstyrer 
Medlemmene velges for tre år, rullerende slik at én person er på valg hvert år  

Valgkomitè leder Oddbjørn Opstad Midsund JFF Ikke på valg 3 år 

Medlem Annette Langdal Valldal JFF Ikke på valg 3 år 

Medlem Hans Bjarne Tennøy Fræna JFF NY 3 år 

 
VEDTAK: Styrets forslag til valg av nytt medlem i valgkomiteen vedtatt slik det er lagt frem 
 
 
10. Valg av revisor(er) og vararevisor v/ordstyrer  
VEDTAK: Årsmøtet vedtar å videreføre avtalen med ekstern statsautorisert revisor. 
 
MOLDE 26.3.23 
 
Godkjent protokoll: 
 
 
 
_____________________    ________________________ 
Jakob Bolstad      Reidar Frisenberg 

 

Protokoll signert elektronisk av begge parter  
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Vi gjør deg til en  

bedre jeger og fisker 
 


